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| qa 25 (IV) zajedničke =<jednice vijeđa Tkupštine cpštine Banja Luka
održane u petak dana 4«1 2 . 197o.godine.

Početak qjednice u 9 čaeova i 2o minuta.
^jednici predqjedava Živko Babić predqjednik ^kup- 

štine opštine Banja Luka.
Zjipiemik vodi đuković Anita «?tenograf ^kupštine

opštine.
ŽIVKO BABIĆ

*
Otvaram 25 zajedničku qjednicu vijeća "kupštine i

• kon'itatujem da qjednici pri«?uqtvuje 82 odbornika , a da je odc?utno 
39 odbornika.
Pošto ovaj broj odeutnih drugova odbornika nije tako mali i nezna- 
čajan , molio bih da qe qaqtane Mandat«ko imunitet«ka komi<4ija i 
da zajedno qa kadrovgkom komigijom "kupštine cpštine zauzme qtav 

 ̂ da li jedan broj odbornika može o^tati u ovoj ^kupštini,jer je
prezauzet.
Da qe done^e takav zaključak.
Predlog dnevnog reda qte primili ,imamo qamo jednu dopunu i to:
Predlog Zjiključka o po.dnošennu prijedloga ^kupštini ^EBiH za

* ukidanje odredenih naqeljenih mje^ta na teritoriji opštine Banja 
Luka.
To je u vezi qa predqtoječim popiqom qtanovništva u iduč^j godini.

i

Otvaram pretreq po ovako predloženom dnevnom redu q ovom dopunom.
Da li tko želi govoriti? TTeželi. Konqtatujem da je dnevni red 
prihvačen i to :

1 .„ 1 . a) Informac.ija o do qada preduzetim mjerama na qprečavan;ju
zaraznih boleqti.

b) Prijedlog zaključka o potvrđivanju Rješenja predqjednika 
l̂rupš.tine opštine o obrazovanju Komiqije za borbu protiv zaraznih 
boleqti.

c) Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o opštim higijenqkim i 
qanitarnim mjerama.

• i •«

2.Informacija o qprovođenju Oqnovnog zakona o uvođenju 42-čaqovne 
radne nedmice.

3.Informacija o radu ^avjeta za informacije i dokumentaciju

Z А Р I Ч N I K
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i ^ekretarijata za informacije i dokumentaciju -kupštine opštine. 

4.Informacija o qnabdjevenoqti grada nlijekom.
5. Prijedlog Odluke o zadržavanju cijena na zatečenom nivou za 
pojedine proizvode i uqlnge.
6. Prijedlog Odluke o oqnivanju Ponda za okrazovanje viqokoqtručnih 
kadrova.
7 . Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o o^nivanju fonda za obnovu 
Banjaluke.
8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o kataqtar«kim opštinama.
9. Prijedlog Odluke o uqlovima prodaje pokretnih qtvari i opremc 
organa uprave po cijeni nižoj od neotpiqanog dijela knjigovodqtve- 
ne vrijednoeti.
lC.Prijedlog Rješenja o korištenju qred«tava Rezervnog fonda 
opštine Banjaluka u iznoqu od 15,ooo.ooo,oo dinara.
11. Prijedlog Rješenja o korištenju qredqtava buđetqke rezerve 
u iznoqu od 1 2 5.64o,oo dinara.
12. Prijedlog Rješenja o o^nivanju qpecijalne škole za gluhonjema 
djecu.
13. Prijedlog Zalcljučka o obavezi raqpiqivanja konkurqa za izradu 
projekta hotela "Bo^na".
14. Prijedlozi zaključaka o odobravanju qtalnih lokacija za izgrad» 
nju :

i •

a) Adminietrativno-upravne zgrade Komunalnog zavoda za qocijalno 
oqiguranje Banjaluka.

b) Pošte u Deqnoj TMovo^eliji
c) Hotela u ulici Ivice Bavida,
d) ICartonaže na uglu ulice Karla Rojca i Krajiških brigada,
e) Reetorana i građevinqko-proizvodnih objekata u krugu preduze- 

ба "ĵ rvi maj 2 Banjaluka
f) £rađevinqko-proizvodnog objekta betonqkih cijevi u Zalužanima,
g) ^erviqne hale Dimnjičarqkog preduzeča "Plamen",
h) ^kladiŽnih objekata i organizaciju otvorenog qkladištag pro- 
qtora qa komunikacijama u Vrbanji.
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i) <?kladišta i proizvodne, hale Trgovin^kog proizvodnog pre- 
duzeća na veliko i malo "Pokućetvo " Запја Luka.

i i  » «
15)Prijedlog .Rješenja o <=itati«=iti6kom popieu sanacije novogradnje 
i dogradnje qtambenih zgrada i <=!tanova.

i
16.Prijedlozi zaključaka o potvruivanjau qtatuta :

a) Ll$eq,ne zajednice Eola,
b) Мјечпе zajednice Karanovac
i pregledu qtatuta :
a) Preduzeća "TTova eirovina и
b) Veterinar«=.ke qtanice Banjaluka

' 17.Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju predqjednika 
i članova Upravnog odbora Ponda za obnovu Banjaluke.

i

18. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rjepenja o izboru predqjednika i 
članova ^avjeta ^kupštine opatine.
19. P^ijedlozi Rješenja 0 imenovanju preqtavnika ^kupštine opštine 
u :

a) ^avjet G-imnazije,
b) ^avjet Poljoprivredne tehničlce škole
c) "avjet Oq,novne škole H3raća Pavlić н
d) ^avjet Oqnovne $kole "Petar Kočić "
e) ^avjet Dječijeg vrtića "Naša djecaH
f) "avjet Zavoda za medicinqku rehabilitaciju.
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20. Prijedlog Rješenja o imenovapju Komiqije za popiq qtanovništva.
21. Prijedlog Rješenja 0 izboru ^udije Opštinqkog quda.
22. a)Prijedlog Rješenja 0 razrješenju Opštin^kog qudije za prekrša-

је,
Prijedlog Zaključka o raqpiqivanju konkurea za izbor Opštinqkog 

nudije za prekršaje.
>V| 1 I

23. Prijedlog Zaključka o davanju qaglaqnoqti za poqtavljanje zamje- 
nika Opštiuqkog javnog tužioca.
24. Prijedlog Rješenja o razrješenju inqpektora prihoda ^kupštine 
cpštine.

1

25. Prijedlog Rješenja o imenovanju ljekara u qlužbu za pregled 
umrlih lica.
26. Prijedlog Zaključka o podnošenj.u prijedloga ^kupštini ^RBiH za 
ukidanje određenih naqeljenih mjeqta na teritoriji opštine Banja 
Luka.
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Prij.s prelaska na ovako utvrđeni dnevni red,konqtšrfiujem da 
prieuqtvuju ^kupštini ^ekretar Komiteta, drugovi iz ^coijalisti 
čkog ‘'аузиа , drugovi iz ^indikata ,drugovi poslanici.

i *
Otvaram pretres po zapieniku ча 24 qjednic,e 'Umpštine*
Ima li primjedbi na zapienik ? Kema . Konetatujem da Bkupština 
prihvača zapisnik ч prošle qjednice .

Ad/l
a) ПШШ1АС1ЈА 0 PO ^ABA PRSDUZSTIM MJSRAMA FA 4PREČAVANJU 

ZAPAZFEI B0LS4TI.
Izvjestilac :Šaškin Raifa
( Infonrmacija se prilaže zapisniku )

h) PRIJKDLOG ZAICLJUČKA 0 POTVRBIVAmr RJSgUNJA PRSD^JKDFIKA 
^KOPŠTINS OPSTINS 0 OBRAZOVAITJU KDMI4US ZA BORBU PROTIV 
ZARAZITIH B0L184TI.

fiaškin Raifa
O.dabrana je komisija za quzbij,anj.e i qprečavanje zaraznih 

bolesti.U ovu komisiju imenovani qu slijedeći drugovi :
i i

Za pred^jednika Javor Tomiqlav,podpred°jednik Ч.О.

Za članove :
Milošević Br.T.rlado ,ljekar
Bosnić Veljko »nredtiavnik Ponda za obnovu^anjaluke,
Bževenice Br.Bara ,lj.ekar u IComunalnom zavo- 

du za socijalno oqiguranje.
Bževenica Čamil ,predsjednik Opštinske konfe 

rencije ^RN,
i

Perković Br.I-Iilan ,predqjednik ^avjeta za 
zdravlje

Kapetanović DS.Hasan direktor Medicinslcog 
centra

KovaČević Rodoljub ,načelnik ^ekretarijata 
za inqpekcijqke po<4love

Mitrov Br.Olga ,1jekar u Medicinskom centru,
I'orača T71ado,pre§stavnik ^ekretarijata za 

unutrašnje poelove,
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Pipio Daut ,predntavnik Staba narodne odbrane,
i t

Pujić Vitomir,pred<*tavnik Opštin«?ke konferenci- 
je *?aveza omJtadine,

Radman Božo , <=sanitarni in^pektor ^.Cpštine
*?majlagić Dr.Nedžad ,ljekar u Medicin.centru,
Šaškin Raifa ,pomoćnik načelnika ^ekr.etarijata 

za sadrav?!tvo i invalidsko bora- 
čku zaštitu.

Todorović Dr.Dragan ,ljekar u Medicin.centru
Valentić Zdravko ,pomoćnik načelnika "tekretari- 

jata za lcomunalne i urbani«4tičko 
regulacione po??love,

Zec Miloš ,pred=?tavnik Opštin«?ke konferencije 
«?4RN,

2abo Dr.^afet »načelnik ^ekre.tarijata za zdrav- 
<=stvo i invalidako boračku zaštitu.

RODOLJUB KDVAČRVTĆ
U <=sjedničkom materijalu odhornicima je do^t.avl jer 

predlog o izmjenama i dopunama odluke o opštim higije.nekim i =ani- 
tarnim mjerama.U obrazloženju je prikazano u čemu ee ea^toji ova 
izmje.na. Izmjenom че ide na to da ee pogtigne podpuni^e rješavanje 
odnoga,t,o че prvenetveno odno^i na politiku kakvu su dužne organi- 
zacije qprovoditi po pitanju čigtiče.

i

(Čita Ođluku ) koja че prilaže zapinniku
U obrazloženju nije rečeno da je nacrt Cdluke razmatrao ^ekretarijat 
za komunalne poglove dana 25*XI.7o.godine i ^avjet je u po.dpunosti 
u^vojio i pre.dlaže 'Umpštini da u«voji.Ove izmjene bile pa na 
ejednici komi<4ije protiv zarazpih bole.eti.Predlažem da пе pacrt 
dopuni a novim izmjenama koje че odno<=!e na čl. 88 i 89. To «e odno^i 
na škol^ke objekte i domove.Pootoji odredba da pro<=?torije u kojima 
borave djecp; moraju «че ,čiqtiti i vjetriti.
Čl. 8,8 dodaju =*e, novi etavovi 3 i 4 koji gla<4e :
"Prostorije iz qtava 1 . ovog člana moraju imati higijenqke klozete 
sa propiqno izgradenom ^eptičkom jamom ,ako klozeti niqu priključe-
ni na kanalizaciju i dovoljan broj kabina računajući 2o učenika 
u jednoj ^mjeni na 1 kabinu.Klozeti <=>e moraju ^vakodnevno dezinfi- 
kovati i držati u či^tom ==tanju.
Skol^ke i predškol^ke uetanove i domcvi moraju lclozete u svojim 
objektima izgraditi ^agl^no Odredbi prethodnog ntava najkaqnije do 
1. <ieptembra 1972.godine ,p tim da eu obavezni u toku 1971.godine 
izgraditi najmanje 4o $> kapaciteta koji prema Odredbi prethodnog
čjajfg nedo^taju."
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Čita dalje članove lo ,11,12 ,13,14,15,16,17,18 i 19. Odluke 
o izmjenana i dopunama Odluke o opštim higijengkim i nanitarnin mje- 
rama.
(Odluka ee prilaže zapi«*niku)_
ŽIVKO BABIĆ

Otvaram diqku«i;ju po ove tri podtačke a,t>,c .
ČATIIL IBRAHHffiDGOVIĆ

Po^tavio ’oi pitanje drugu Rodi po pitanju škola.Mi na 
terenu imamo 5o f* škola koje nemaju vodovod ni kanalizaciju. Imaju 
lcLozete u kojima imaju 3 -4 kabine.Prema broju učenika oni bi trebali 
imati oko 5o kabina.Bojim ^e da ćemo planirati,zapigati i zadužiti 
«че ,pa ćemo morati kažnjavati ljude , a to nećemo moći gprovegti u 
život. Trebalo bi planirati onoliko koliko je moguće ogtvariti. 
Pogtoje ovili 4 - 5  kabina i makar da ne te kabine održavaju da budu 
čiqte i higijena da ge gprovodi.
IVANIĆ JOVO

U izvještaju nije npomenuto koliko je koštala I.deritizacija , a 
koliko je koštala II. deritizacija koja qe gada gprovodi ?
LJUBOMIR BAJIĆ

Kakva po^tcji mogućnogt ozelenjavanja površina pored novili izgrađenih 
objekata?
NURUIĆ MUHAMSD
Mislim da де dat kratak rok od 5 danada ne gradilište očigti od 
odpadaka koji ogtaju poglije gradnje.

LAZAR LIALBŠUVIĆ
Tko je odobrio da ge igkrcava ^meće oko gpomenika Usada I'idžića ?

Tko odobrava izgradn^u gvinjaca pored gtambenih zgrada u gradu ? 
ČARDŽIĆ LIIR^AD
Eažu da ^e kontroligala i bunar^ka voda,ali na našem području Hi^eta 
nitko nije Rontroligao bunargku vodu.
2) Koliko naša opština ima ganitarnih ingpektora da obilaze teren ?
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VA~0 KARIAm

Zarazne hole«ti ređaju =?e upravu u mje«tima kaa Sto <=?u “'utragnji- 
ca , nelima koja «u udaljena. Trelalo "bi aa -че pomogne tim louđima, 
da че "bar jeđanput mjeaečno ponjete ta qela,upoznaju ljuđi kako 
treba da žive.Trelalo bi da netko oliđe taj teren i tidi kako ti 
ljudi žive.Na mon područou Sivice ima ljudi koji žive u osdnoj 
pro«toriji,tu kuvaju i «pavaju ,i eakupe qe oko ognjiSta.Kad 0e 
lila komieija za dodjelu pomoči,onda je data pomoć -?amo ljudima 
koji imaju cirkulare i mašine ,dok za one «iromašne nije dato 
ništa.
Molio "bih da ee urgira na Centar za «ocijalni rad da iziđu na 
teren.Ja sam zazivac zhorove hirača u Vilu«ima .Treha omoguditi 
ljudima da žive.
ŽTVKD BABIĆ
U kojem «mi«lu ti «matraš da hi trehalo tim ljudhma pomoći.Da li 
u «mi«lu procvječivanja u zdrav=<tvu ?
Znaći da hi trehalo da «e ohiđe taj teren i upozna ljude kako 
treha da žive.Znaći zdrav«tveno pro«vječivanje.

MATIĆ NOVAK
Na području Lauša dolazi do zagađenja,puš,taju «е odpadne vode u 
Crkvenu.Čietoča ne odvozi «meče i «meće «e haca gdje hilo po 
ulicama..Potrehno je izvršiti ohilazak Ko«ov«ke ulice i drugih 
ulica gdje ne može doći kamion od Čietoče.Tnehalo hi da In«pekcija 
više ohilazi.U Rudar«koj ulici nema ni trotoara ,kao ni odakle 
hi mogla ta voda i neči«toča izlaziti , tako da ulica uvijelc je 
puna vode i neči«toče.
RAĆIĆ DUSAN
U izvještaju je euviše fino napi^ano kakvo je «tvarno «tanje 
na terenu.Prenaglili «mo «e dono«eći odluku po pitanju utvruiva^- 
nja deponija.Mi «mo dozvolili da nam «e grad zagadi.Uozvolili «mo 
da «e deponuje na ulicama »meće. To.ica Bavida i Banka kitrova 
zatrpane «u od «ilnog emeća.To mi «ve gledamo i in«pekcija i 
ljudi koji rade u ^ekretarijatu za komunalne po«love.Mi pred ovu 
zimu treha da dovedemo grad u što «nošljivije «tanje, jer ako 
dozvolimo da «e to «meće deponuje po ulicama ,možemo očekivati 
i lcojekakve hole«ti.
Ра hi «e to rješilo potrehno je veći zahvat Ci«toće i «vih drugih 
organizacija ,potrehno je da ав «vi angazujemo na tome.
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TADTĆ TTOVAK
'’matram da je kratak rok dat za škole na qeoqkom pcdručju.Mi ne 
možemo poduzeti ništa do .škol^kog ra«pu=*ta.Tretalo bi da qe rok 
produži Тзаг do l.TZ.f/a oqim toga škole nemaju ni qredqtava.
Tko će finanoirati qve te komunalije.To aredetava što imamo nije 
dovoljno.Potretino je da де razmi^li o tome.
PIPTNOVTĆ DPJIGO

Sto ê tiče škola aituacija je teška, jer oduvijek nu škole bile 
qjecište zaraznih boleoti.BSz obzira na aanacione mjere koje 
će ualijediti to qe ne može riješiti.Bilo bi potrebno formirati 
komi^iju koja je kvalitetna da može aagledati <=»ituacija , te da 
do 1 juna ili jula pripremi informaciju o qtanju škola i da «e 
u toku raqpuqta pokuša naći načina.Kod mene ima 7oo učenika na 
1 kabinu.
ŽIVKO BABIĆ
Ba <59 popravi ntanje klozeteko,g pro^tcra pri školama.Ako treba 
komiaija ,ona će obići te pro°torije,dogovorit ćemo qe drugovi, 
što ee tako poatavljate ,kao da что dve qtrane, napravit ćemo 
koliko možemo.
ZKNIĆ DOSRIVOJ
I Predlažem da eanitarni in^pektor obide zdravqtvene qtanice
na terenu .U zdravetvenoj qtanici u Bronzanom Majdanu i^pred nje 
nalazi qe đubre i t.o treba očiqtiti.Mi qmo doqta puta to čiqtili 
ali ponovno qe tu qtvara đubre.
Il.^tnatram da je dovoljno na 7 o učenika 1 kabina.
ŽIVKO BABIĆ
Bitno je da na 7oo učenika ne bude 1 kabina.Već ćemo qe dogovoriti. 
Dr.ŽABC ^APBl
Htio, "bih da uklonim zabunu koja tu vlada.Taj hrog učenika ne odno- 
qi qe koliko ima ukupno đaka u toj školi , već .koliko učenika ima 
u jednoi qmjeni.Ako je "broj učenika u jednoj qmjeni 15o ,onda 
omjer neće biti iqti kao na školama gdje ima u jednoj qmjeni 
15oo učenika.
Drug Rode je qitirao zakonqke propiqe.
II Drug iz. ^utrašnjice što je rekao po pitanju ohilaqka qeoqkog 
područja ч 1 jekarima i qanitarnim tehničarima to je već u toku, 
jer mi qmo organizirali da qanitarni tehničari obilaze takva po- 
dručja.
KOVAĆBVIĆ RCDB
Predviđeni qu normativi obzirom na broj daka po qmjenama.
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ŽIVKĐ BA13IĆ

Da li че po tim norraativima grade nove .škole ^^taatram da bi treBalo 
da qe to odloži do 1 .1Х. idude godine <=* određenim Ђгојет, pa da 
vidimo kako бето dalje.Da <=?e nove škole obavezno grade po propi<=u. 
Ja "bi preporučio da qe u pauzi dogovorite i vidite koliko je to 
realno i da li ćete moći eproveeti.

>i i i

II.Da qe очпије komieija koja "bi obišla «ive školeke oBjekte i na 
licu mjeqta utvrdila gdje "bi qe moglo dograditi,adaptirati ili 
napraviti nove proqtorije, da Bi че dogovorili в drugovima iz 
škola koje mjere treloa utvrditi i računieu koliko Bi to koštalo.
Da ta komieija za 2 - 3 тјечеса oBiđe teren ,kako Bi mogli u 
martu da znamo qtanje.
Da mjere koje doneeemo budu faktički qprovedene.
Ja bi predložio da pogledate što je realno ,što će че moći napra- 
viti da че ne deee da ne napravimo ni ono što bi че moglo napravi- 
ti.Ja ee ne bi izjaenio ni za ni protiv.U pauzi da ee eaetanemo, 
ima drugova ljekara , da na ovu temu qjednete i dogovorite ee 
i vidite da li bi mogli ići q aekim potezima koji "oi qe mogli 
qproveqti.
Što че tiče pitanja koje je poetavio drug Ivanić Jovo ,koliko 
ле koštala I. i II. deritizacija o tome može dati odgovor Dr. 
žabo '’afet.
Dr.ŽASO ^АРЧТ
To ,je dšlo u program rada vanredne, akcija koja че ^provodila 
po^lije zemljotre^a.Deritizacija qe vršila na o^novu qklcpIjenog 
ugovora qa Medicinqkim centrom, direktor zna tačna qredqtva 
koja qu data , jer je deritizacija vršena od qtrane <=<tručne komiqi- 
je iz Zagreba.To će vam najbolje objaqniti dr.Ha^an Kapetanović.

Dr.HA^AH KAPITAUCVlć

Informacija bi bila podpunija da je ddodato još nešto,neke cifre 
niqu uopšte primljene.U toku perigda izvršena je deritizacija 
na površini od lo miliona i 426 m na 19.825 domaćinqtava ,
27.577 đubrišta, vodoobjekata 1276.
Prvi put odkako je pokrenut ovaj poqtupak deritizacije da qe vrši 
na namoderniji naj qavremeniji i najefikacr.i'.i način.Angažovali 
qmo qtručnjake iz Zagreba.To je vršena dubimka deritizacija.
Da bi qe izvršilo jedno qiqtematqko iqtrebljenje ,da qe napravi 
jedna qiqtematqka deritizacija potrebno je .jedno modernije prila- 
ženje deritizaciji. U toj deritizaciji uče^tvovali qu i naši 
drugovi koji qu ,qe, priključili Zagrepčanima.Ovaj način deritiza- 
cije omogučuje qiqtematqki rad.I'Taq je to brinulo obzirom na na=»ta- 
lu qituaciju.27 miliona qtarih dinara platilo qe ekipi iz Zagre- 
ba.Tačan iznoq ne mogu reći ,ali na idučoj qjednici ^kupštine 
biću u mogućnoeti dati tačan podatak.
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« <
I«?lco;ri=!"tio bih. priliku da kazein o zdravqtvenom sianju u г>апза,1ис1. 
Drugarica Raifa je iznjela podat.ke. vrlo je tssko a da ee ne kri j Лјл — 
ju pojedine organizacije koje че ne pridržavaju odluka o održavanju 
či^toče i higijene.Ova ^kupština trebala bi da done,qe .odluke da =?va 
gradilišta organiziraju obaveznu vakcinacijuj jer ча qtrane dolaze 
hiljade radnilca iz raznih krajeva.. i qmo obavije^tili radne orgam- 
zacije o tome, ali je bio vrlo mali odaziv..ilnoge organizacije ni^u 
де. uopšte pridržavale toga. Činjenica je da =?e na ovom području 
oqječa pora^t TBC ,.45o - 5oo ljudi boluje od akfivne tuberkuloze, 
to znači da prenoee klice.Broj veneričnih ooleeti je u porastu, 
kapavca Јииа Зоо ^lučajeva regietrovanih, =;ifiliq je takoder u 
pora^tu.Možemo konetatovati da ee ne vodi dovcljno računa o tome. 
'̂ neće че baca kojekuda, ne razčišcuje se.Žto «?e tiče ро«зječivanja 
zabačenih eeoskih krajeva u cilju pro«>vječivanja i upučivanja , 
nije problem obići ta sela,ali je problem kako pomoći tim ljudima, 
jer tu je glavni uzrok materijalna baza.To je uglavnom najeiromašni- 
je područje, mi ne možemo podići njihovu materijalu oqnovicu, ja- 
ako nema dovoljnu količinu hrane , teško je poboljšati ualove živo- 
ta.Mi imamo čitav niz podataka za 9 mjeseci ,ali ne bi želio da 
vaa zamaram aada aa tim.'’ituaci ja nije nimalo ružiča^ta i ako 
ne poduzmemo eve da че razčieti ovaj grad pre «*nijega ,možemo ??e 
nadati najgorem.
Potrebno bi bilo da se angažuju "ocijalietički eavez i da organizi- 
ra 7 dana čiatoče u B.anjaluci. "anitarni pregledi značit će mnogo 
i u zđravatvenom qmiolu.

Živko Babić
Da pređemo na poetavljna pitanja:©ko deponija ameća na prilazima 
u gradu.
0 potrebi obila^ka inqpekcijqkih organa na Laušu i Bronzanom Majda- 
nu.
Koliko opština ima eanitarnih in^pektora ?
Tko odobrava izgradnju evinjaca u gr&du?
Na ta pitanja molio bih druga Rodu da dade odgovore.
KCVAČRVIĆ RCDB
"avjet za urbanizam radi jednu deponiju za otpadni materijal.
Pod vidom odpadnog materijala baca qe i emeće.Inqpkecijqka aiužba 
nezna tko dovozi to qmeće i ne može da poduzme odgovarajuće mjere. 
Potrebno je da ee angažuju čiqtoča kao i pvi oetali i da vode raču- 
na o či«stoći,jer u protivnom pojavit će qe razne zarazne bolesti.
2to qe tiče poetavljenog pitanja ,tko daje dozvolu za izgradnju 
^vinjaca u gradu.
Mi imamo Odluku koja ima poeebnu odredbu o držanju domaćih životinja. 
TJ čl. 97 nije dozvoljeno držairje donaćih životinja u qtambenim 
rejonima.Cvdje ee radi na tome da че odredba i primjenjuje.
Što qe tiče kontrole privatnih bunara. Inepekcija je poduzela
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qve potrelne m^sre gdje su "bili nalazi negativni.
ŽIVEO BA3IĆ

Da li де vršen pregled Випага na Hisetima , što je rekao drug 
Ćardžić ?
ГАР UTAITO VIĆ Б г . IiA"ATT

Možda je i "bilo propueta,po programu че =>a 23 punkta uzimala 
voda. Vjerovatno da ima propuqta.
ČARDŽIĆ М1Н” АБ

~a našeg područja voda uopšte nije uzeta na analizu.
KCVAĆUVIĆ ROOU

TTa poetavljeno pitanje koliko ima u 'Tkupštini opštine nanitarnih 
innpektora ,mogu da dadem odgovor da ih qada ima 8.
ŽIVKO BABIĆ

Koliko mifj- je poznato kod deponija nije odohreno da че uz ohalu 
Vrhaqa haca -чтебе.
KOVAČUVIĆ ROBU

lo je odohreno na Banjalučkom polju.
IAZAR MALBŠRVIĆ

Mi зто dali 850.000 z a  n r e d i v a n j e  igrališta i eada je ^pomenik 
Uf=tada Midžiđa eav p un qmeća i hliže Celuloze <=?ve je to zatrpano 
«?mećem. To nve Či<=*toča zatrpava,
KOVAČUVIĆ R0DT3

To <=u =tve privremena rješenja koja nameću takvo etanje.
Drug ITurkić Muhamed je rekao da je kratak rok 5 dana za izvođe- 
nje odpadaka ча gradilišta.Treha primarno ukloniti preorttali 
materijal.
TTURKIĆ MUHAMKD

To je nemoguće odvoziti ^vakodnevno.
KOVAČUVIĆ RODU
Radi održavanja či<=ttoče to je neopftodno .Mi tu odvajamo gradeviniki
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materijal od onog gto je ^kinuto q građevine kao odpadni materi- 
jal i njega treba uklanjati , jer on je c?uviaan i stvara nepo- 
trebno nagomilavanje smeće, jer preko njega че baca чтебе.
Mi pribjegavamo ovim mjerama jer qe kasnije taj šut pretvara u 
gomile ^теба kojeg neće nitko kaqnije da odvozi.
KAPNTANOVIĆ BBHIJA

Mora <=?e nastojati da građevin<=!ka preduzeća urade kako treba. 
ŽIVKD 3ABIĆ
^ada де oetalo nerješena deponija za зтесе.
KAP'STANOVTĆ В Ш Ј А

Talrvo <5e etanje i dalje biti dokle god qe ne cdredi deponija 
za otpadni građevineski materijal.To smeće че nakupi kada ae 
sanira objekat.Matc --e bacaju vrćće cementa ,konzerve ,ke-=?ice 
od nlijeka i trgovinelca preduzeća iskori&te to i bacaju kartoneke 
odpadke.To <зи ulice Braće i eeqtara Kapor .Inepekcija naredi da 
qe to sneće odve,ze , a onda че to emeće baca na druga mjeata 
takoder koja niqu za bacanje «meća i tako qe gomila чтебе tamo 
gdje mu nije mjesto,kao na primjer kod gpomenika Teada Midžića, 
ili kod Gimnazije.
IAZAB MAIESBVIĆ

Iz Vrbanje je Čietoča nogila emeće i bacila ga pored «pomenika 
Fqada Midžićaž
KAPETANOVIĆ BEFIIJA

Opština mora to obezbjediti.Možda je uzrok tome što че mora na 
rampi dugo čekati , pa evak nastoji da zaobide.Neki dan sam 
bila svjedok kada je jedan kamion бии±и punu kartonskih kutija 
istre«ao taj odpad na mjesto gdje je bio đački dom.
IVANIĆ JOVO
Ja nisam postavio ovo pitanje <=ilučajno, odnosno koliko je košta- 
la I , a koliko druga deritizacija.Pošto ean pred 3 godine pri- 
sustvovao deritizaciji kada se nije htjelo dati nelcim našim 
stručnjacima da to izvedu ,već je dato drugima koji <зи daleko 
skuplji bili.Čto je najglavnije to nije bilo izvedeno stručno 
i nisu <че vidjeli nilcakvi rezultati.Poanata mi je <itvar da mora 
biti po^tavljena zamka tim glodatima tako da u isto vrijeme 
na svim područjima pride se deratizaciji, jer glodari su i c,uviše
lukafri i kad vide da na jedncm mje«tu je zatrovano onda
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nećs više da jedu i onda je uzaludno vršiti deratizaciju u 
različito vrijeme.Koliko mi je poznato prvi put je omjer otrova 
"bio 1 : 19, dok drugi put je bio omjer nešto jači 1: 12.
Kije u pitanju koliko će ta deratizacija koštati , već da ona 
kude etručno izvedena, a da <че «tručno izvede potrebno je 
da че ma^ovno izvodi .
Drugo pitanje je pitanje vodovoda.
Sto do dana« naše «lužbe ni«u odredile zonu «trogog režima , 
qanitarnog nadzora i ograničenja.Dozvoljava пе da ®e zidaju 
neugledni objekti.Tko je odgovoran da qe počelo zidati i da qe 
nije vodilo računa o tome.
3) Pitanje je izgradnje naqelja Bodak , dana<* nema u tim zgra- 
dama vode.Nema ventila da ê puqti voda.LJudi «e obamnjivaju, 
idu u vodovod plaćaju боо dinara da im «*е pu«ti voda, a ventili 
uopšte nipu ugrađeni .
IJalo je inqpektora, kolika je njihova odgovornoat prema tome.
I,Ii donoqimo odluke ali to je mrtvo «lovo.Zašto ne bi uveli 
mandat^ke kazne za one koji ne vode računa prilikom prevoza 
materijala na kamionima,oni pretrpaju te kamione,tako da iz 
kamiona i<*pada materijal po ulicama i <stvara «e nepotrebno 
đubre.Takvi vozaći kamiona trebali bi da <*e kazne, pa bi u budu- 
će vodili računa kalco pune kamione.Organi milicije bi trebali 
na licu mje^ta naplačivati kazne.
To što kaže drug Nurkić da qe ne može u roku od 5 dana izbaciti 
šuta, ja miqlim da je to ne<rpoqobnoqt ,nennalažljivc^t građili- 
šta, jer kad kamion doveze materijal on <*e vraća prazan ,umjeqto 
da qe odmah utovara šut i noqi ,qa gradilišta. Treba više organi- 
zovanoeti i više racionalnog iqkorištavanja.Želim još jednu 
qtvar da izneqem,po pitanju vodovoda. Mi <*mo prijavili vodovodu 

i Či^toći da Je pukla vodovodna cijev na dva mje^ta.
Ead qu došli lj.udi da to oprave onda <*u popravili чато jednu 
cijev na koju чи imali iqpunjen nalog , dok za drugu ni^e bio 
i^punjen nalog i oni to ni=*u htjeli popraviti , iz či<=te 
formalnooti ;je oatala ta druga cijev ne popravljena.
'^matram da bi trebalo da komunalni nadzornici poatoje na deponi- 
jama, mi imamo gdje ugraditi.
želim još iznjet jedan primjer u vezi komunalnih nadzornika.
Jedan komunalni nadzornik došao je na gradilište i rekao da 
imamo paučinu na fa°adi kuće i da to moramo qkmuti, a po 
pitanju qmeća ni«u uopšte gledali.
ITa kraju želim naglaqiti da <*am za što rigcroznije -^provođenje 
odluke koju je pročitao drug Rode, da =?e kažnjavaju ne qamo 
preduzeća već i gradani.Imamo rlučajeva gdje Čiqtoča očisti a 
građani bacaju đubre.U takvim qlučajevima da «e kažnjavaju.
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EAEIAČ VA«C

U ulici Muharema Alihegovića pulcla je voda i kanalizacija че 
mješa ча tom vodom.Ulica «че provalila ne može se proći ni konji- 
ma a kamo li nogom.I preko puta Čajevca De ista situacija.
Ead je u gradu takva situacija nije ni čudo što je u qelima tako.
ČAUDŽIĆ MIR^AD
Par puta eam išao i u qanitarnu inppekciju i u komunalnu in=?pek- 
ciju da dođu da vide kakva je qituacija u ulici Alije Aljagića 
ne može =»e proći ,protvorila qe ulica u jednu kaljužu , jer odpadna 
voda i^tiće na ceatu .U ovom alučaju je krivo Ulektrično preduzeće. 
Trebalo bi da izađu sanitarni ili komunalni in«?pektori i da. vide 
to.^ramota je da je to tako , a u ulici žive 3 - 4  medicinaka 
radnika i to че nalazi upravo î ipred tih Ijudi a iapred ljekara 
je toliko blanto da =<e ne može proći ni u gumenim čizmama.
Ulica 3 Krajiške Brigade također nije =?ređeno pitanje kanaliza- 
cije i vodovoda.Kozaraka ulica ,Duska ICočtice tu §aht pliva a 
voda ^e ^lijeva po ceeti.
HAČU.tA TBHABOVTĆ
U ulici Braće Potkonjaka prolaz nije moguć zbog »a<=<kopavanja 
Potoka.
ČAHDŽIĆ MIR7AD
Na Čairama qu napravljene barake.Ako де drug 'toail proveo qebi 
kanalizaciju ,neznam zašto i u tim barakama qe i«?to tako ne bi 
mogla aproveeti kanalizacija i priključiti voda.
ŽIVKD BABIĆ

Imamo još problem javnog kupatila , da ae ugaglaoimo po pitanju 
tog kupatila.
RAČIĆ DUČAN
'taatram da nije uredu dopuna Odluke po pitanju papkara u gradu.
U ^taroj odluci je tačno navedeno u kojim ulicama qe zabranjuje 
držanje papkara.'^matram da treba u ovoj dopuni odluke uve«ti i 
proširiti . Odluku q novim na^eljima i poimenično nabrojati ulice 
u kojima qe zabranjuje držanje papkara.
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ROX>-S K0VAČT3VIĆ
?o ovoj Odluci do«?ada je zalDranjeno držanje papkara ,u 79 ulica. 
Znaći predlog je da че zatrana proširi i na nova nanelja.
ŽIVKO BA3IĆ

, t

Da ee doneqe zaključalc da че. ugradi u etaru odluku i ta nova 
naeelj.a i da navedemo koje «u to ulice.
U tu evrhu potrehno je izvršiti ohilazak terena u earadnji sa 
Mjeenim zajednicama izvrš,iti uvid i napravit proširenje odluke. 
Možda je poeehno haš zimeki period pode^an kao prelazni period.
RAČIĆ DRAGO

Radi че o qnahdjevanju vodom škole u Kolima.okola je izgradena 
moderno,ali nažalont ta škola nema vodu.2oo učenika nema vode. 
Mještani tu školu qnahdjevaju ogrijevom.Pokušali emo da gradimo 
hunare ,ali preduzeče traži 3>5 miliona za iqpitivanje vode. 
Pojavila че i žutica na ovom području.Potrehno je da ee nade 
rješenje.Mještani .ulažu qredqtva.Potrehno je da че pomogne tim 
hiračima.To nije qlučaj чато na mom terenu.^atram da škole 
treha gradit prvenqtveno gdje ima vode..

^TANI^IAV PAVLOV^KI
U vezi zaštite gradqkog vodovoda.Nema predloga kako to riješiti.
U <itrogo zaštitnoj zoni izgradena eu 54 ohjekta a eada ima preko 
1 oo takvih ohjekata.Mene intereeira na koji način možemo riješiti 
taj prohlem, da li rušenjem divljih ohjekata, da li o^taviti 
ohjekte koji eu izgradeni pred Зо godina. Дата na tere,nu je neja- 
sno što da radimo.Molimo da qe ohezhj.edi etručna komieija i da 
iepita mogućnoet ie.eljavanja ili da qe cijeli dio podvrgne eani- 
tarnom režimu, da qe ukloni parking proetor i da qe vidi kako da 
oe zaštiti gradqki vodovod.Ako де to ne poetigne divlja gradnja 
zauzet će više maha.
MUHARDARRVIĆ

• i ♦ *

Jedan hroj odhornika uočio je quhjekt,ivne -^laho^ti in^pekcije 
ja hih mogao da kažem da je ^ocijalietički ^avez poduzeo, izvje- 
qne akcije ali to nije eve ono što može zadovoljiti.Ja sam ча 
nekim našim drugovima ohilazio Mje^ne zajednice upravo u doha 
kada je hilo zakazno da će hiti dan za održavanje čietoče,odnosno 
maeovne radne akcije.U takvim momentima nama qu тје=те zajednice 
hile zaključ.ane.Mjeena zajednica Mejdan je uepjela u toj .akciji 
i n.okazali чи ee vidni rezultati.Mi drugovi moramo hiti <=vijeqni 
i ^ami <че truditi da to hude kako treha, jer ako hudemo sve čeka-

« t

li od Vodovoda ,inqpekcije i zdravqtva,miqlim da ćemo jako
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^labo proći. Ja žž lić.no qtojim na «?tanovi§tu da mi možemo ma«u 
proolema rijeaiti koji qtoje pred nama.Mi что че dogovorili п dru- 
govima da radimo akcioni program.Ja miqlim da treba da radimo na 
takvom programu 12 mjeqeci akcij.e gradana 3anjaluke.Ogromna ma-=>a 
na^ može, i qvi что uvjereni,da x^Exm^HxxEi:jax$!£:qaH±rahiraxx qe 
dotirom voljom poradi.-П i=-tu akciju olDnavljamo kao ž.to -чао imali 
pred lo ili 15 godina, tim da что qvi tili i našli че u toj qredini 
ne qamo da govorimo već da qe i mi nađemo u toj qredini.rocijaliqti- 
čki qavez u dogovoru q od"bornicima ^.0. i K, "*indikatom , Cmladinom, 
i uz pomoć faktora u Komuni moramo qtvoriti širi zahvat, jer je 
teško kritikovat innpekciju , ukoliko niqmo dali ni minimum od qehe 
što "bi trehali dati.^a tim programom mi ćemo upoznati qve drugove.

Kakav je qtav Medicinqkog Centra pri otvaranju amhulanta pri gkol^kim 
ohjektima.Kakav де qtav i mogućno^t. TTi imamo opremu za amhulantu.

VLADO Dr.MILOŠBVIć

Miqlim da je današnja diqkuqija poširoka nedaje kako prići određe- 
nim rjepenjima podnoai prohleme qvih ulica čitavog područj.a Запја- 
luke i moglo hi qe raapravljati čitav dan o tome.Ne treha qe zano^iti 
iluzijama da će qe higijen^ko etanje ovog područja znatno poholjšati 
u odno^u što hi željeli."redqtva ko^a qu uložena ni«u malena ni 
heznačajna,ali imamo premalo ljudi. reča što nije hilo povečanje 
nekih od zaraznih holeqti.Naše higijeneko qtanje nije zadovoljavaju— 
će.Ne može qe okrivljavati pojedine inqpektore,organizacije,kao 
što je 6iqtoča,kanalizacija i t.d. , da qnoqi svaki građanin ponao^oh 
Ova 'Ncupština trehala hi da qe organizira , da "kup,ština opštine 
qtavi u zadatak da neke etvari po partijamam priqtupi rješ.enju.
Gdje treha hiti deponija za odvoz qmeča.Bilo je rečeno da qe ^vašta 
haca na području gdje je h.ilo odre.đeno da qe izvozi šuta.Mi qmo 
pomalo primitivni a i jugoqloveni qmo i mi hacamo i drugo.
'kaatram da qe neće poqtići ništa ukoliko qe iz ovin mjera ne oi 
qtajale i qankcione mjere.lreha preetupnike kažnjavati,i onda qam 
uhjeden da qe neće hacati qmeće gdje ne treha ,kad qe udari po depu, 
vodit će računa u huduće sto radi.
TT*4š grad liči na javni klozet.Meni je hilo jako neprijat.no kad 
qam neki dan vozio ekqperta javne organizacije i prosao qa njim 
kroz Kozarqku ulicu. Ta pocetku Kozarqke ulice nalazi qe -.afana 
koja nema .klozeta i ohavlja qe nužda na ulici.
Naša qredqtva informacijd i naši liqtovi lokalni trehali oi davati 
ohaviještenja da to hrže realiziramo naše mjere.Kao što qe reklame
daju tako da qe uhaci po jedna rečoniP„eiuca zdrav^tven^en°g karalctera
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Što ч9 tiče primjene ove Odluke u školama , da to oatane za 
nove škole koje че grade , ako k.ude moguće da «e izgrade дато 
1 kabina na loo učenika.Pošto 4в nigdje ne ide loo na jednu 
^mjenu,što znači 1 kat.ina na Зо učenika je ^asvim dovoljna.
Drugi problem je gradeko kupatilo.Taj prmblem je bio. i prije 
prieutan i to je jedno od aktuelnih pitanja za koje де mora 
naći rfešenje.
”ve nove škole koje <з,е budu gradile moraju odgovarati potreb— 
nim normativima pro^vetnog,za potrebe ambulante^pedijater^ke 
zubne ambulante kao i drugih proatorija za obezbeđenje zdravlja. 
Do 1975 godine planira 4e otvaranje punkta u Boriku školeke 
ambulante, to ne znaći da ne bi moglo biti i u naj^korije vrije- 
me i o^tvareno.Lično че obračam drugu Branku, mi ne možemo udovo- 
ljiti esvim školama.
LAZAR MALBSBVIĆ

i -1

Obračao чат че aanitarnoj i komunalnoj inapekeiji u vezi divlje 
izgradnje na Veeelom brijegu.Do^tavio чат čak ,i apiaak.Oni ae 
ne pridržavaju nikakvog reda ,prave đubre na eve atrane ,vrše 
nuždu i zagaduju cijelo područje.Zahtjevao eam da izade na teren 
qanitarni .inapektor i komunalni inopektor, ali do danae niau 
došli.Mi ea tog podruČja zahtjevamo da ae izade na lice mjeeta 
i da ee vidi što, ti Ijudi rade i da ih ae priaili na neki red 
i poštivanje čiqtoće.
Molio bih ukoliko je moguće da "Čiatoča" obezbjedi bar jedanput 
qedmično odvoz emeča.

KAPSTANOVIĆ BT2HIJA

"ubotom će biti obezbeđen odvoz qmeća Lazo.
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ŽIVKO BABlđ

Ostalo je otvoreno pitanje ono što je pređložio drug 
MILOŠEVlđ na bazi điskusije dr. Žabe i dr. Hasana Kapetano- 
viđa da proveđemo klozete za školske objekte.Da osnujemo Ko- 
misiju koja đe se brinuti oko otvaranja klozeta u školama. 
Potrebno je da vidimo koliko đe to sve koštati. To da usvo- 
jimo kada drugovi formulišu.

Imali smo dvije-tri điskusije po pitanju mandatnih ka- 
zni. Vidjeli ste da su kazne minimalne-kolike se predlažu, 
one su sad nešto povedane, ali ako je kazna lo hiljada dinara, 
ako se smeđe ne odveze, a odvoz smeđa košta Зо.ооо dinara, on- 
da se tome više isplati platiti kaznu nego ođvesti smeđe.Ne 
mislim da nema propusta u službama organa. Potrebno je da mi 
podjelimo rad na dva pravca: 1) službeni organi i organiza- 
cije i 2) da se vidi koji su zađaci nas gradjana i društva 
kojem pripadamo.

Pred nas se postavlja krupno pitanje, a to je deponija 
za smeđe.

Da Skupština zaduži dva sekretarijata i to: Sekreta- 
rijat za komunalno-urbanističke poslove i Sekretarijat za zđrav- 
stvo. Oni da pozovu u pomoč i saradnju savjete, odnosno pred- 
sjednike savjeta, inspekciju, sekretara i službu milicije.

Da se zađuži drug sekretar Rajko Stupar da okupi dru~ 
gove, da se izvrši obilazak i snimanje terena, da se ovoj grupi
drugova javi: Stupar Rajko

Dr. Žabo Safet 
Bartel inž. Vladimir 
Kovačevid Rođoljub 
Pjanid Mahmut 
Vojo Mitrov 
Dr. Ferkovid Milan l
Maglajlid Irfan

da izvrše uvid na terenu oko đivlje formiranih smetlarnika.
Pomod mogu tražiti od organizacija koje imaju uticaj na zaga- 
djivanje (gradjevinska preduzeća i trgovačka preduzeća), a ako 
ne može đa se napravi, onda uz pomod sindikata da se organizira 
jedna akci ja.
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Da radne organizacije daju vozni parkf a "Čistoda" ljude, da 
se izvrši odvodjenje materijala gdje ne može ostati na mjestu.

Mi nemamo sređstava da se sve to plati. Stoga bi bilo 
dobro kad bi svako gradjevinsko preduzeđe dalo 2 kamiona da se 
to ođveze.

Drug Rajko sa grupom drugova da pozove odgovorne lju- 
de iz organizacija koji imaju uticaj na zagadjenjef a to su gra- 
djevinska preduzeđa i trgovačka preduzeđa, jer nam se ambalaža 
godinama iskcrcava iza parkafa ljuđi koji tuda prolaze zovu "Či- 
stođu" da to odvezu.Da se pozovu ove gradjevinske i trgovačke rad- 
ne organizacije,zajednički sa drugovima iz inspekcijskih službi, 
da se pročita odluka i da se upoznaju sa njom. Da se apeluje i 
ako je potrebno i zaprijeti. Mjere koje bi se provele u smislu 
obezbjedjenja....

Neđe mođi biti isto mjesto za smještaj šute i ostalog 
smeđa. MOrađe se nađi jedno mjesto za otpadni gradjevinski materi- 
jal, a drugo za smeđe.

Intenzivnim radom do lo dana dati odgovore. Sprovesti 
službenu i društvenu akciju da se to do Nove godine rasčisti, da 
ne ostavimo preko zime da ne bi došlo do zaraze.

Da drug Rajko Stupar s drugovima preuzme na sebe od- 
govornost oko gradskog smetlarnika i odvoženja materijala na 
lokacije koje budu odredjene.

Da se održi službeni sastanak i da se insistira na 
izvršenju te odluke.

Da Rajko Stupar uzme na sebe preko inspekcije da se 
izvrši pojačani nadzor privatnih ugostiteljskih radnji. Da u smislu 
ove odluke Komisija provede kontrolu nad privatnim ugostiteljskim 
objektima, te u koliko oni ne odgovaraju higijensko-sanitarnim 
uslovima da ih zatvore.

Da sekretar Stupar Rajko ocijeni stanje službe koja 
se bavi tim poslovima.(Ima li dovoljno službi u inspekcijskim 
organima).

Ako mi nemamo osjeđaj ođgovornosti u radnim organiza- 
cijamafmožemo umjesto da popravimo stanje, da sve pretvorimo u 
Milciju.Ljetos smo imali po mjesnim zajednicama sanitarne inspek- 
tore, da su ti ljudi išli po dvorištima i pregledali, situacija

2
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bi bila drugačija.Sada su neki bolji inspektori došli u mjesne 
zajednice.Ako sada ti postanu činovnici Mjesne zajednice,a ne 
budu se bavili zđravstvenim radom, i ako nam politička zajeđni- 
ca, koja <5e ih uvesti u život i pokazati im šta treba da rade, 
ne kaže i ne uputi u ono što mi očekujemo, onda đemo od toga 
imati male koristi.

Ja lično sam očekivao, da čemo mi svi kada bude pro- 
ljeđe biti izvedeni na masovni rad po mjesnim zajeđnicama. Da 
đe se reči to i to treba uraditi.

(Navodi primjer u njegovoj ulici kako je neprohodna 
od silnog blata i kako pojedinci ne vode računa o drugima, veđ 
sebl prave prolaz za kola, a drugima nanose blato i prave uli- 
cu neprohodnim).

Ja mislim, ako ne krenemo na masovan rad i ako se ka- 
že da je malo 5 dana za odvoz otpadaka sa gradilišta, da đemo mi 
malo uspjeti.

(Navodi primjer kakva je situacija bila ovdje u Skup- 
štini koja se sanira. 3-4 dana je stajala drvena đaska ispođ ko- 
je je bila voda, a naokolo zgrađe je bilo pobacano otpadnog mate- 
rijala).

Ondje gdje ne pomaže apel potrebne su jače mjere po-
đuzimati.

Ako poslije ove sjednice drugovi direktori ne održe 
dogovore u kolektivima i ne počiste svoje smeđe i ako neđe od- 
bornik preuzeti na sebe da na svom području upozna svoje birače 
sa svim ovim mislim da đe biti male koristi od svega. Što se tiče 
Milicije, moje je mišljenje da ona slabo radi po pitanju izvrša- 
vanja ođluka Skupštine opštine. Milicionar ne vodi računa čak ni 
o tome kako neki ljuđi sjeđe u parku na klupi i to noge drže gđje 
đe kasnije drugi da sjede. Milicionar nije našao za shođno ni da 
dotičnog opomene, a kamoli da ga kazni.

Što se tiče smetlarnika oko zdravstvene stanice u Bron 
zanom Majdanu, ako sve prebacimo na inspekciju, onda bi inspekcij 
ska služba trebala imati službenika više nego je nas.

Hitno bi trebalo dovesti još 2 ljekara da zamijene 
šefa inspekcije.

Neki dan je bila zakazana akcija rada. Bila je objav- 
ljena unaprijed.
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Neke mjesne zajeđnice bile su zatvorene. Na primjer Mjesna zjedni- 
ca "Mejdan" uspjela je u tome, ali gdje je to smeđe odvezeno ko 
zna.

Ne znam zašto nema akcija prosvjeđivanja. Što su ljeka- 
ri urađili osim što su rađili kao ljekari u svojim organiza- 
cijama. Trebalo bi da se svake subote pišu neki članci u Biltenu, 
da se organiziraju vikendi solidarnosti na selu - vikend doktora - 
vikend sanitarni. Da Socijalistički savezi organiziraju i održe 
predavanja o tome.

Mi znamo kakvo je bilo stanje prije lo godina. Da su 
neke naše žene išle na selo, govorile ženama kako se pere kosa, 
učile ih mnogim stvarima, u cilju prosvjeđivanja sela.Nas je zem- 
ljotres vratio unazad, možda u metodama našeg rada. Smatram, da bi 
bilo dobro da se i sada formira neka grupa koja đe iđi na selo 
i upoznati selo sa higijenskim mjerama.

Zadatak za koji treba da odgovara sekretar:
- da se uputi pismo radnim organizacijama da daju pomođ 

(vozni park), "Čistođa", radnu snagu,
- iznalaženje mjesta za otpadni građjevinski materijal 

kao i za smetlarnik uz pomođ akcije kamiona,
- da se izvrši rigorozni pregled privatnih ugostiteljskih

objekata,
- da se sagleda stanje službe,
- da se oko javnog kupatila zauzme definitivan stav.
Došlo je pismo iz "Mejdana" da 90% djece imaju češu.

Treba se odlučiti gdje đemo praviti kupatilo, da li u barakama, 
da li privremeno ili stalnog karaktera. Ova grupa drugova mogla 
bi dati prijedlog da se pristupa izgradnji kupatila i da se đade 
definicija. Savjet za zdravstvo dao je prijeđlog da se napravi pri- 
vremeno i javno kupatilo.

Dr. SAFET ŽABO
Urbanistička komisija treba da đađe definitivan pri- 

jedlog lokacije javnog kupatila.
ŽIVKO BABIĆ,
Da to bude jedna naša grupa ljudi, koja će se starati 

o tome, da ga požuruje, da daje obavještenja o tome.
Mene ohrabruje što je rekao drug Muhurdareviđ iz Soci- 

jalističkog saveza da treba da razvijamo akciju, mi trebamo to da

4
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podržavamo i razvijamo te akcije, "NEDJELJA ČISTOĆE 7 DANAKam- 
panja je nekad dobra, i može se sa njom nekada i više uraditi.
TeŠko mi pada, da mi očekujemo od drugih da đođju da srede naše 
kuđe i naša dvorišta.

- Da drugovi naprave programe.
Mi imamo neki štab. Bojim se da je to više u smislu 

upozorenja. Mi trebamo neki organ koji <5e rad provesti u akciju.
Slučaj Budžaka. Voda je juče uvedena u sve objekte.

Zna se što tko treba da radi. Zdravstvene stanice treba da izgra- 
de apoteku, Pošta treba da stavi poštansko sanduđe itd. Veliki 
dio poslova rade stručne službe koje nisu u duhu koncepta razvoja 
stručnih službi. Radi se što je van domena nađležnosti stručne 
službe kako je ха propisano zakonom organa uprave. Zna se što tko 
treba da radi u ovom društvu i toga se treba priđržavati. Postoje 
organizacije koje su zadužene za svoje zađatke. Nama Mjesna zajeđ- 
nica piše pismo i postavlja pitanje zašto nije uradjeno ovo ili 
ono.

Ako mi drugovi tražimo od drugih da nam to riješe, a 
sami se ne potruđimo, onda đemo teško sve te nedostatke otkloniti.
Ako za sve nedostatke uperimo oči u inspekciju, ona to ne može 
izvršiti kad bi bila i jača.

- Da se za mjesec dana istupi s informacijom, koju đe 
podnijeti sekretar SO-e Rajko Stupar.

cf što se tiče postavljenog pitanja u vezi ozelenjavanja
površina pored novih objekata. One uništene površine obavezan je 
investitor da đovede u normalno stanje, a kada je riječ o novim 
objektima to đe se napraviti tokom vremena.

Što se tiče držanja stoke, da drugovi vide na koje se 
ulice odnosi zabrana po odluci i da mjesne zajeđnice sagledaju i pre- 
đlože koje đe ulice uđi u tu zabranu.

Što se tiče "Sintetika" radi se program i od toga đe 
zavisiti i moguđnost razvoja. U svakoj mogućnosti đolazi do đisloka- 
cije istog.

Pauza 15 minuta

RODOLJUB KOVAČEVIĆ
Čita prijedlog Odluke koju je izrađila grupa za vri-

5

jeme pauze.
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(prilaše qe zapi^niku )
ŽIVKO BABIĆ

i «

B,rugoyi qu o«?tali pri ovone ato ie propigano ^aveznin zakonon, 
чапо qu produžili rok za škole, q*'tim da <qe 4o $ realizira.
Z a k l  j u č a l c :

- da че, u^voji Infomacija qa predloženim mjerana i zaključkom 
komi^ije.

• » • «

Da li qe prijvat,a zaključak komi^ije protiv zaraznih hoiigti ? 
Kongtatujem da ge prijedlog Odluke kao i Infomacija e zakljuČci- 
ma u^vaja jednoglaeno.

Ad/ 2
i . «

Infomacija o qprovođenju Onnovnog zalcona o uvođenju 42 -Čaqovne 
radne ^edmice.

t « t i . - •

^tavlja qe na glaganje i jednoglaeno де ugvaja.
Ad/ 3

Infomacija o radu ^avjeta za infomacije i dokumentaciju i 
"ekretarijata za infomacije i dokumentaciju ^kupštineftOpštine.

«

I.IATO 3ĐAJA (diqkueija napieana ,prilaže qe zapieniku )

ŽIVKO BABIĆ
i i

Idiqlim da iz ove eažete informacije, koja je puna cifri proizlazi 
zalcLjučak o kojem je drug Đaj.a govorio, da je u. okvir.u ovog qe- 
lcretarijata naši novinari hoeanaki ,jugoglavenqki i etrani.Vrlo 
teško je podjeliti koliko je čija uloga kada je riječ o eekreta- 
rijatu koliko je tko uradio.Minlim da ,eu qve te cifre vezane 
z,a ave te enage koje ,qu u radu i u eaetavu gekretarijata i koji 
qu че okupljali oko qekretarijata i imali značajne doprinoae 
etvaranju čvrqte veze.Boravilo je 47,6 novinara 156 gtranih novi- 
nara^preko loo novinara držimo čvrgte veze,.ITovinari qu u velikom 
hroju hili kod nag 22.IV. i 27.X. ovdje.Miglim da je ^kupština 
opštine mnogo dohila q tim ,što je ognovala ovaj ^ekretarijat, jer 
hi qe inaće teže mogle te <=mage okupljati i .organizirati.^ekreta- 
rijat je dao ogroman hroj infomacija koje qu korigno poglužile. 
Održano je 158 konferencija za štampu.Igtovremeno ^ekretarijat 
je чпУпуУззгау prikupljao .značajnu dokumentaciju,fotografije,filmove 
pieane dokumente ,čija че vrijedno^t može već gada utvrditi.
Pogehnu vrijednogt ima izrada dokumenta trajne vrijednogti



ра i umjetnička djela počev od filma i fotomonografije.Ide ae na 
program izdavanja dalje fotomonografije ,išlo Тзi че u pojednim 
ohlaatima.U radu t>i audjelcvali MGla«M ,^avjet za informacije i 
"•ekretarijat za informacije• Velik dio filmakcg materijala je ved 
prikupljen.
Minlim, kad govorim danao o ^ekretarijatu za infonaacije, prilika je 
da ee zahvalim ^vim drugovima ,роче’опо drugu Zdravku,koji je u«pio 
da =!ve to organizira,kao radniku i kao čovjeku.Ova csjednica je pri- 
lika da «e zahvalim drugovima iz ^avjeta za informacije kao i 
nvim kadrovima ovdje i u ino«tran«tvu,to je naš dug,da ê zahvalimo 
avima njima.
Mi ne hi trehali da raaipamo taj "ekretarijat.Poatoji koncept o 
Upravi, i taj aekretarijat kakav je,izgleda da nije na liniji 
aavremene uprave.Ja mialim da je taj eavremeni koncept uprave 
hirokrat^ki i ne trpi ništa «tvaralačko u okviru jednog organa, 
on poznaje ^amo zakone akata, druge ne može da prihvati ,ne prihva- 
ta izradu filma, i ne ahvata «e da Banjaluka može putem novinara 
da po=?tane jedan jači grad ,kulturni centar, jer veza ea radiom, 
štampom i veza ea ino<?tranetvom mnogo znać.i za ovaj grad.Trehalo 
hi da <*e nad produži ovaj rad, da li to ootaviti da hude ”ekretarijat 
kakav jeet ili da preraate u jedan informativni centar ,kao jedna 
mala značajna uatanfcva od opšteg intereea,to hi moglo da hude naša 
dilema.Za prvu dilemu aituacija je čiata i mogli hi je odhaciti.
Cvih dana neče t.rehati činiti nikakve reorganizacije.Ua prolječe 
lcada hude raapravljalo za druge crgane,cnda hi trehalo dati i 
na to pitanje odgovcr,dotle neka radi kao i do aada.
Ue mialim da hi ta uatanova mogla da živi «amo od qvojih prihoda, 
moral.a hi hiti pććbpomognuta od atrane društva,ako ne želimo da ovo 
što amo ^ada atvorili da че odreknemo doa.adašnjih veza i gdje hi 
nam mogli novinari iz zemlje i inoatranatva pomoći toliko koliko 
<?e može pomodi.
Mi ^ada ulazimo u fazu kada moramo pokazati jugoqlaven«koj javno- 
-̂ ti ušto что trošili pare.Uaš dug je prema jugalavenakoj javnocsti 
i prema štampi da im počnemo nuditi podatke što omo uradili čd tih 
p.ara.Dodi demo u priliku kada demo hiti kritikovani za naše propu- 
ate i naše alahoqti.Mi doaada niamo imali nikakve krize a i doaađa 
amo imali tih propuata po kojima <=e moglo udariti po glavi.Uama ae 
dešava da dajemo neamotreno izjave ,morali hi imati veču odgovor- 
noat kada ae govori o ciframa,jer to hi moglo imati poaljedica.
"*ve informacije koje «u doaada izašle iz "*ekretarijata za informaci- 
je hile au iapravne.Što ae ima alužheno ohavještavati treha da ide 
iz jednog centra ,kkoji de dati tačne podatke.
"’tovrili amo poaehne odnoae a drugovima iz štampe i radio televizi- 
je,oni cijene ovaj. grad , ovu aredinu i ne hi trehali a tim ljudi- 
та prekidati odnoae,ved hi trehali razvijati i dalje akcije, u 
ohoatranom intereau.
Imamo jedan hroj poklon ohjekata , skoplka škola ,Vojvođanaka 
škola,hugaraka škola 5-6 milijardi dinara.Po aječanju aam nahacio 
da poatoje najavljeni ohjekti koji niau izvršeni.Stampa može da 
podgreje ovu akciju.Štama je povela akciju novinara i mnoge druge
akcije, za naa je to h il0 znaČajno.
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U za&nje vrijeme ni«mo pitali kako ide akcija oko prikupljanja 
tih para za izgra&nju ohjekata.T/lada "AD pokazala je intere« u 
vezi neke opre&fe T'9&icin«kog centra, °eizmološke opreme.Ue mi«lim 
&a mi razvijama zavod kaakv je u '&coplju,ali možemo dohiti he«plat- 
nu ~eizmološku opremu a to mnogo za naq zna6i,opremu po^ehnu iz 
ohlaeti urhanizma, potrehno je «amo da че napravi veza ча gradovi- 
ma u ino<4tranqtvu,kako je govorio drug Mažar morali hi malo i 
diplomatekom «lužhom qe haviti ovdje.( navađa primjere)
Po^toje =*tvari u zemlji i ino«tranqtvu od kojih ne hi trehali dizatr 
ruke. ̂ ekretari^t za infomacije može hiti taj putem kojeg će че 
to cdvijati.
Z a k l  j u č a k :
- da "ekretarijat za informacije radi i dalje i da че dade prizna- 
nje njemu i novinarima za unpješan rad.

- da produži «а radom dok ne hude na dnevnom redu reorganizacija 
služhi.

- da <зе ne ide q tim da че likvi&ira, već da <зе razmotre «lijede- 
de mogućnocsti:

- da ove po<Love preuzme Muzej
- da ove po^love preuzme Arhiv
- ili da ®e formira jedna ^amostalna in«titucija ,kao na pr. 

Tnformativno -dokumentacioni centar ,kcji hi djelovao dok
traje ohnova grada, a onda hi qe vjerovatno mogao da «poji да 
Kuzejom ili hi mogao da proširi «?voju djelatno«t i opstane trajno 
^amo^talan.
- da treha i dalje intezivno raditi na prikupljanjau,eredivhanju 
a posehno korištenju već prikupljene građe,produžiti ча izdava- 
njem "Biltena’* , «ve dok «e ne done«u i repuhlički propiqi,koji- 
ma će qe regulieati pitanje ohnove Banjaluke i Bo«an«ke krajine.

Ad/4
Informacija o enahdjevenosti grada mlijekom.
Ing.LUKAĆ podno^i informaciju ,koja ^e prilaže zapi«nfku.
Predlaže da ae ovo pitanje dana« razmotri i molio hih da «e 
nade način da ee regreqira Зо din po 1 litri mlijeka ,razlika 
izmedju prodajne i nahavne cijene.
JOVAITOVI6 DRAGrO
U vezi ovog prohlema da dam par rijeći.
Kada qe ranije najavljivalo da će hiti prohlema ,u «nahdjevanju 
grada mlijekom ,ni«mo ni predpo^tavljali da će qe tako oštro 
po«taviti to pitanje , ne чато ov&je » već i 11 cijeloj Jugo«laviji,
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Onda 39 došla ova Odluka -’IV o zararzavanju cijena.Zadnje povećanje 
cijena mlijeku что imali za 2o dinara, malo что tada povećali.U 
drugim mjeetima cijena mlijeku je veča.Pošto je ovom Cdlukom cijena 
zamrznuta ,poqtavlja че pitanje kako taj pro"blem riješiti.Akb qe 
ehvati da to tako proizlazi ,da hi пе već jednom morali da odlučimo 
da izdvojim qubvenciju iz hudžeta, ako че čita mat.erijal ^IV-a 0 za- 
mrzavanju i hudućem proceeu odmrzavanja, onda će =?e morati hrže naći 
rješenje u р.госечи odmrzavanja, ali da че uvede jedan red.U Odluci 
qtoji 6 mje^eci, ali mi^lim da će qe to hrže riješiti,onda je to 
oko 15 miliona mjeqečno za mlijeko koje se troši u Banjaluci.Ako 
hi uzeli ,da će to trajati б mjeseci, onda hi trehalo devedeeetak 
miliona qtarih dinara.
^.avjet za rohni promet razmatrao je ovo pitanja.Uije hio u mogućno- 
gti da ulazi u to da li je prohlem kod proizvođača ,pa je trehao 
âvje.t za šumarqtvo da to pitanje razmotri.

Pred^tavnici **avjeta za rohni promet donjeli eu zaključak da je 
to širi prohlem , prema tome prohlem ~kupštine .
DŽAVID GUUIĆ
Došli что do zaključka da hi mi dotirali aamo ono što oe odkupljuje 
od privatnog qektora, a PIK da ostalo qnoqi.

LUKAĆ - HP I K "
i t 'fi

PIK nema para da to qnoqi.U Boqni i Ilercegovini cijena mlijelcu 
je naniža.U ^arajevu 194 Din, u Moqtaru 2oo ,Tuzli 2oo + 18 din 
regreqa.
ŽIVKO BABIĆ
Od l965.godine cijena mlijeku je povečana qamo za 28 din.Uama hi 
trehalo 18000 litara u gradu, a <*ada prodajemo 16000 ,dok je momental- 
na potreha 19»ooo do 22.000.
LUKAĆ
30jž je povečana potrošnja mli^eka u odno^u na prošlu godinu.

ŽIVKD 3A3IĆAko hi че cijene odmrzle , da li че mogu poatici potrehne kolicine 
mlijeka za ovaj grad ?
LUKAČ .
Potrehne količine mlijeka ц Banjaluci qu tu,mi tražimo ono što qu 
dali.Zagreh nam daje i mi qmo ohezhjedili mlijeko.
ŽIVKO BABIĆZnaći li to da hi mi imali dovoljne količine mlijeka kada bx pove 
čali cijenu.gto je. prijedlog ^ajveta za rohni promet da ee dade od l.XI.l_wo.g. 
regreq Зо Din po 1 litri mlijeka.
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ВДВС IT5FIK
Ако чи već zamrznute cijene ,kakva je razlika izmedju toga da li 
oe qe ta qredqtva olD.ez'bjediti iz buđeta ili će to platiti potrošaći 
Ja bi bio za to da =>e dade tih ,3o Din da ,hi cijena mlijeku bila 
ovdje kao što je u drugim mjeqtima Jugoelavije.

GRGIĆ
Da li ovo znaći ponovni zahvat proizvodača mesa i drugih proizvo- 
đača gdje eu cijene zamrznute,gdje qe oqječa deficit,onda će i oni 
tražiti da де ide na odmrzavanje.
АШб1б JO^lS

i

^ječam че da что imali dugu polemiku za рочкирХјепје cije.na liljebu 
i me«?u.Rješenje niie u tome da li ćemo obezbjediti regres ,trebalo 
bi tražiti drugo rješenje, da vidimo individualne proizvođače da 
povečaju proizvodnju.Proizvođač nema intereea da poveča proizvodnju, 
jer cijena 1 litri mlijeka je koliko i 1 litri mineralne vode.
Цх qmatramo da je е1шро dati 2oo din za litru mlijeka , a za druge 
fltvari može da ee plati
Možda bi bilo rješenje da «e orjentiše na otkup mlijeka na području 
Zalužana i drugih mjeeta.Treba na^tojati da qe ide na prigradeko 
područje i da *e qa tog područja odkupljuje mlijeko.
MILORAD PCPOVIČ
Po.znato je ako pol joprivredni proizvodi o^ciliraju da i eve 
oetalo o^cilira, jer poljoprivredni proizvodi ulaze u reprodukciju 
radne enage.Mi to pitanje moramo riješ.iti dana=? ili eutra.Koliko 
je realno neznam , ali predlažem da qe to prihvati načelno da mi 
dotiramo.Da formiramo komieiju i da ^avjet za robni promet vidi 
koliko je to realno.
ŽIVKD BAT3TĆ

i

Vi o,qtajete na Зо din po 1 litri da пе dotira, što znaći 15 miliona 
mjeeečno.
HARB B3GAN0VIĆ

i

Koliko mi je poznato ^TV razmatra poekupljenje cijena mlijeku i 
kruhu.Mene intereqira da će ova količina mlijeka biti pla«irana 
u Banjaluci , ili će qe izvoziti na druga područja ?
Hećemo mi regre^irati beloqvetqka tržišta.
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FAIL IVICA
Ja druga Lukača drugi put qlušam .Prvi put kad je govorio 
o ро<чкир1 jenju теча п intim naetupom.Mi что ovdje pred tri 
godine teško qe izLorili da qkinemo dotaciju ovom mlijeku i 
qada opet mi ovdje rješavamo ovu dotaciju.Kolika je ovdje 
potražnja mlijeku toliko ni;je potražnja drugih mlečnih proiz- 
voda , .ima ih više nego što treha.Takav je qlučaj i u ^araje 
vu da чи zalihe mliječnih proizvoda. Ja aam protivnik hilo 
kakve dotacije za mlijeko ni za тјечес dana.Ako je qada takva 
aituacija da oni dotiraju poljoprivrednom proizvođaču Зо din 
po 1 litri, znaći da чи imali punu zaradu.
Ja predlažem da qe od at.rane "kupštine provede atroga kontro 
la , da qe provjeri na qvim punktovima ,da qe provjeri u mlij 
lcarama lcolike чи količine mlijeka u^jotrehljene za mliječ.ne 
p.reradevine prije, a koliko aada? La li je normalno da qe 
qada traži 24.ooo litara mlijeka a prije 14ooo litara.
Ja lično qam protiv hilo kakvo.g dotiranja , to qu <=-redqtva 
koja opterečuju hudet.Ako hi qe odlučili trehali hi ići na 
zhorove hirača, neka ide da ču§emo iqtdmuv
POPOVIĆ MILORAL

t

Pošto qmo mi povečali gradilište od loooo trehalo hi tražiti 
od tih radnih organizacija da oni regreqiraju.TReha napraviti 
računicu.
LUKAČ
Sto qe tiče prerađe.vine vrhnja mi u Banjaluci ne može proizve 
qti toliko koliko qe traži pa jo dono^imo «a zagrehačkog 
područja.
"ULJO BUGOVIĆ
Napraviti razliku od mlijeka koje qe plaqira za narod i 
izdvojiti, mlij.eko koje kupuju radne organizacije.
Ja gmatram da qada nije momenat da qe poviauje cijena mlijeku 
ja hi ovo prolongirao dok vidimo što će ”IV donjeti.

ZSNIĆ BOBRIVOJ
Činjenica je da unazad lo godina cijena mli.jeku kreće qe od 
loo - l7.o din.Činjenica je da qe mlijeko maeovno daje krmcima 
jer qe qeljaku više iqplati hranit.i krmke nego ga prodavati 
po toj cijeni.*?niatram da ne može qe dalje q ovim cijenama, 
potrehno je dati dotaciju dok ne dođe do odmrzavanja cijena.
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DOLIĆ ILIJAZ
» * *

Mi что ranije kada что пе dogovaraLi imali problem oko poveča- 
nja cijena me«5U i mlijeku.Trdbali что povečat cijenu i dati 
dotaciju.Kako «tam iz informacije razumio dobio дат uvjerenje 
da tih Зо din idu za pokriće razlike tim proizvođačima,ako je 
to tako, onda minlim da možemo ići na dotaciju, i miqlim da 
nije iqto udariti na qtandard gradana, pogotovo kada qe radi 
o zamrzavanju cijena.Kada dođe do odmrzavanja ,onda ćemo ići 
na zborove birača.Ne možemo mi tražiti od privrednih organiza- 
cija da imaju .guhitak zhog toga.
Predlažem da °e uqvoji predlog "avjeta za rohni promet i da qe 
dade ovdje na 'fkupštini garancija da će grad Banjaluka hiti 
enahdjeven mlijekom.
ŽIVEO BABIĆ

1 »

Kada je riječ o preduzeću Mlijekara mielim da nakon integracije 
pokazalo qe kao ^olidna firma koja qluži intereeima ovoga gra- 
da.Ako treha joa korektura i pregleda miqlim da nije firma 
o kojoj treha tako govoriti , jer razvija proizvodnju i ozh.iljno 
qe ponaša.’Te miqlim da je tu med i mlijeko ,ali je firma solid- 
na.
Drugo , trehalo hi poći od qtanoviata da qu cijene mlijeku od 
17o dinara neodržive.Pođimo od toga da od 1965 godine cijena 
mlijeku je povećana za qvega 28 dina, a pogledajmo koliko je 
otišla cijena mequ.I proizvođačke i poljoprivredne cijene qu 
niqke.
3.Da li je u duhu stahilfzacije mjera da damo dotaciju.
U duhu hi hilo kad hi i qmanjili cijenu vodi i mlijeku a iz 
hudžeta dalio dio.
21 je qtvar što znaći za jugoqlavenqko društvo qtahilizacija 
cijeha mlije,ku i vodi.TTaše društvo je na putu da to značajno 
napravi.Ja qam lično protiv hlokade cijena,neka qe cijene qlo- 
h.odno formirajn.Društvo je donjelo privremene тјеге da hi 
qtvorilo pro^tora da hi kaenije ,išlo dalje.
I. što j.e to p.rohlem opšte jugoqlaven«ki dohro hi hilo da qe 
to jugoqlavenqki rješava.
II. što qu to qredqtva prilična,.koja mi nemamo. ,
III da nam je veoma teško podnositi nesnahdjeveno^t grada

mlijekom, i da ćemo hiti priqiljeni da izna<2emo rješenje, 
a za qada jedino rješenje je dotiranje. Ako miqlffimo da to 
može čekati , da odložimo.
TOHIĆ DUŠATT
Ono što je drug predqjednik rekao , te radne organizac.ije imaju 
defini-an qvoj program ,ta radna organizacija nije visokoakumu- 
lativna to je argument.Ohzirom da radna o.rganizacija ne traži 
to za qehe već za proizvođača i ako qmo qe odlučili na tržištu 
ponude i potražnje ili ne tražit da kupujemo ili prihvatiti
ponudu i platiti.
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Predlažem da ae donese Odluka da че dotira mlijeko Зо din po 
1 litri za mjeeec novemkar ,deceml)ar do januara ,dotle će =?e 
taj proklem riježiti na jugosavenskom nivou.
KAPT3TAN0VTĆ В Ш Ј A

T.Ii smo kili donjeli odluku o povečanju cijena mesu.Poslije 
zamrzavanja cijema opstala je razlika 5oo dinara po 1 kg.Može 
li че ta qredstva koristiti za mlijeko.

TABAEOVIĆ Г31Т1ЈА
Anomalija je da je cijana 1 litri mlijeka ravna 1 litri kisele 
vode.Mnogi od nas ne ki pomuzli kravu za te pare.Anomalija je 
uopšte u poljoprivredi.TJ Jugoslaviji postoji ?tak koji qe 
bavi iznalaženjem mjera za odklanjanje ovih anomalija.Oni kažu 
da neće moći stabilizirati tržište dok god ne budu imali podršku 
dfi najnižih.
Kad hi bili evi ubedeni da će to biti jedini proizvođač koji će 
tražiti povečanje cijene to bi bilo lako.To je jugoelovenski 
problem, ne sano mlijekom već uopšte poljoprivrednim proizvodima. 
Što će biti ako sve ^lcupštine dođu od toga i ako svi budu trebali 
dotirati,dotirat ćemo na kraju svoju potrošnju.To je ono zbog 
čega mi ovdje diskutujemo u ovom momentu.
1 Da <*e uzme u obzir što nemamo pare , da se digne karatkoročni 
kredit koji će se kasnije ukalkulisati u cijenu mlijeka.
MILORAD POPOVIĆ
Predlažem da hlijeb i mlijeko mi dotiramo ,uz odricanje investira- 
nja u izgradnju ulica pa čak i program investicija, ali da dove- 
demo u stabilnost tržište.
ŽIVTO BABIĆ
Mislim da imamo kombinovne predloge
1. Po ovom kako izgleda morali bi ići na regres, da prihvatimg^ ̂  

mišljenje KLjekare , "avjeta qlužbe, q tim da budu dotirani/'^S' 
novembar ,decembar i januar ,što izno^i 48 miliona,odnosno 
koliko bude prodato mlijeka.

2. Da budemo zajedno među onim gradovima da qe pridružimo odmrza-
vanju cijena mlijeku dok ^IV ne odobri сс>£**г*

3. kada «*e odmrznu cijene da qe ukine regres i da se ide na povečanji 
cijene.
4. D- izvidimo mogućnosti bilo radnih organizacija koje imaju
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ovdje ovoje radnike , mogli pomoći nam za potrošnju koju imaju 
i aa ee to vrati lDuđe..tu.Tako isto i veča preduzeća koja idu na 
društvenu icdiranu.

ČARDŽIĆ
rTijednog trenutka nije <=!e reklo da će че odkupna cijena od 135 din 
povežati proizvođaču.
71б1ПШП'тА VA<?0

Zašto nemamo odkupne cstanice odavde od Topole i drugih mje^ta nega 
odkupljeujemo mlijeko iz Oaijeka i Zagreha.Zašto ne hi dozvoliti 
ljudima da otvore prodavnicu ovdje.Mi ovdje for^iramo nerentabilne 
organizacije.TTeka iz Bjelovara otvore prodavnicu ovdje.
ČARDŽIĆ

Otkud proizvodna cijena na farmi mlijeku je 25o din po 1 litri a 
individaualni proizvođač treba da proda po 135 din.

ŽTVEO BABIĆ
Drugačija je radna onaga na farmi , tu че radi ча modernim mašinama 
i ^ve <sprovodi tehnološkim načinom proizvodnje, tu nema primitiv- 
nog načina,<3ve je higijen^ki i cterilno, dok kod privatnog proizvođa- 
ča muzenje =>e obavlja rukom, dok ovdje ^pecijalne mašine to vrše , tako 
da mlijeko ide direktno iz krave putem te mašine u kenice od mlijeka.
^tavljam na glacsanje ova četiri ргв: zaključka .Tko je za.
Kon«tatujem da « 5 protiv i 5 uzdržanih gla~ova u=*vojena nu ova 
četiri zaključka.

Ad/5
PRIJTDLCG- ODLITKD 0 ZADRŽAVANJU CIJTĐTA NA ZATRČBNOM NIVOU ZA POJUDITTB 
PROIZVCDU I U-'LUGU.

f

PoSto je materijal već jrpije dontavljen i od <=trane odbornika proučen, 
prelazi <=9 na gla«5anje.
Jednoglasno ee ucsvaja ovaj prijedlog Odluke.

Ad/6
PRIJUDLOG ODLUEI 0 O^NIVANJU PONDA ZA OBRAZOVANJR VI^OKD^TRUČNIH 
KADROVA.
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BB0Č3TA LUEA
Predlažem da qe u čl.4 pod L) izvrši dopuna i to: umje^to da glaei:
" za davanje pomoći licima koja pripremaju doktorate iz pojedinih 

naučnih ohla«5ti," , da <?e napiše:
i

" za davanje pomodi za ^ticanje naučnog =;tepena magi^tra i doktora 
iz хаскЕИГк pojedinih naučnih ohlaeti."

Pred<=? jedava jući živko Bahić etavlja na gla^anje ovako dopunjenu 
Odluku i kon^tatuje da 9̂ jednogla^no u«vaja.

Ad/7
PBIJBDLOG ODLUKB 0 DOPUUI ODLUKU 0 O^ITIVAITJU POTTDA ZA OBTTOVU 
BANJALUEU.

IVAUIĆ JOVC

Ova Odluka je već jednom hila qtavljena na dnevni red.Bilo je 
govora da hi trehalo da че «a«tanu Tehnička škola i oatale organiza 
cije koje qe have iepitivanjem gradevin<=*kog materijala , te da 
razmotre mogućnoqt otvaranja,odno^no o^nivanja takvog jednog In^ti- 
tuta.Ova odluka je hila ekinuta q dnevnog reda upravo zhog toga 
što nije hila dovoljno dokumentovana ,što qe nije moglo vidjeti 
da li je qtvarno potrehno da че pored ovih već po^tojećih organiza- 
cija koje qe have inpitivanjem gradevin^kog materijala,da li je 
potrehno o^nivati jednu ientitucija koja će че izričito haviti 
iqpitivanjem tog materijala.
Iz ovog materijala kcjeg emo dohili ne vidi qe da li je hila neka 
kon^ultacija ea tim organizacijama.
ŽIVED BABIĆ

1 ... <

U in f o r m a c i j i  p i š e  da че n i j e  u ^ p je lo  u k o n < = m lta c iji .
Ja miqlim da irnamo dovoljno materijala za odlučivanje.Ako treha 
uc?vojiti da u^vajamo , ako ne treha da jedno
qtavno odhijemo.



33

"UL^JMAN BUOOVIĆ

Nama je ^vima ja«no da je ovakva organizacija nužna.Zadnji put 
«?mo to ^kinuli «з dnevnog reda jer «mo doLili uvjerenje da o^nivač 
nije p.okušao da nađe zajednički jezik ча o^talim organizacijama 
koje au «e do^ada bavile i^pitivanjem materijala.
Meni je poznato da pri Tehničkoj š.koli po^toji jedna uotanova 
koja radi na iepitivanju građevinakog materij.ala i konntrukcije i 
daje recepture za heton vieoke marke.DO^ada '’.u dali preko looo 
ate^ta.Neznam u kakvom hi <*e položaju našla aada ta škola ukoliko 
че очпије jedna t,akva nova organizacija. Ja ematram da pri Tehničkoj 
šlcoli treha da oetane ovakva organizacija, jer treha škola da 
odgaja etručni kadar, do kojeg je <=svima nama <*talo. "’matram .da 
treha formirati takvo tijelo ,ali da че kaže pod kakvim uelovima 
će raditi ,tko. će dati ^redatva, jer ako hudu data ^red^tva nepo- 
vratno ,onda чи u povoljnijem položaju od drugih organizacija.
ŽIVZC BABIĆ
Činjenica je da ova organizacija treha, «amo je pitanje da li će 
da hude pri Tehničkoj školi ili će TehniČka škola da hude ogranak 
ove ^lužhe i kakav je njen tretman po pitanju ^red^tav^.
irURL13 FRANJO
I ranije ne o<=sječala potreha za o^nivanjem jedne organizacije koja 
hi vršila iepitivanje gradevinqkog materijala , a <*ada pogotovo 
kada je zemljotre^ oštetio Banjaluku potrehe <?u daleko veče. 
Tehnička škola ne može da <=?e havi i^pitivanjem materijala u tolikoj 
mjeri koliko je nama potrehno u .u^lovima ohnove i izgradnje.I.Ti 
trehamo ozhiljne nalaze i neko qe mor.a haviti tim , zato qmo ,i 
tražili od Direkcije pomoć, da че o<=*nuje hilo kakav zavod ч 
mjerodavnim ljudima,jer пе oaječa potreha za o^nivanjem takve 
organizacije. (Navađa primjer kod dimnjaka Celuloze koji pe napra- 
vljen prije ateeta , navada po^ljedice koje hudu kada <=>e nešto 
radi hez ateeta )Za na« je važno da dohijemo ate^te na vrijeme.
DOLIĆ ILIJAZ
Treha po^matrati ove dvije «tvari odvojeno, da <=e Fondu za ohnovu 
Banjaluke omogući formiranje takvog jednog in«tituta.Odluka ne hi 

mogla ootati načelna, iz razloga što hi morali da kac± vidimo koje 
qu t.u još radne organizacije ko.je treha formirati. "toga predlažem 
da «e izvrši izmjena kaksxgiax±xx u članu 2. iza -»tava 2 dodaje 
пе novi <=<tav 3.koji glaai:
II Za izvršavanje zadataka Fonda koji <=>e mogu izvršavati чато 

vršenjem određenih privrednih djelatno<?ti ili djelatno<-ii 
društvenUi =ilušhi ?ond može p^nivati radne organizacije uz ragla- 
-<no«t ''kupštine opštine."
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Il.Što «е ti5e pitanja «red"tava ,koje je pitanje po<4tavio drug 
**ule3Eian,nama je važno da znamo da li će to biti nepovratna 
ared«»tva,kao što je «lučaj kod Zavoda za projektovanje, jer onda 
oni dolaze u povoljniji položaj od oqtalih.

2to че tiče In«tituta za i<rpitivanje materijala,tamo <?e predlaže 
da Pond formira in«titut koji treba ka«nije da izra«te u inetitut 
Тзо«ап«ке krajine.Ja qumnjam da bi to moglo da bude pri Tehničlcpj 
školi.Ovdje je zaintere«iran Pcnd za ohnovu Banjaluke, jer je on 
odgovoran kao inve«titor za eve ono što ulazi u izgradnju.Kad «то 
dononili odluku o šljunlcu, relčLi «mo da moramo vršiti i«pitivanje 
građevin«kog materijala, naročito. šljunka.Mi u grad*pred . "PUT"
<?ve kocke od a«falta moramo noniti u Zagreh na i«spitivanje.2to vri- 
jedi da dobijemo recept kad je ulica već aafaltirana.
Ja ^matram da hi trehalo formirati čim prije ovaj in«itut,naročito 
kad hi pora«tao u inntitut ho«anqlce krajine.
Keznam je«mo li nači«to da li treha formirati radnu prganizaciju 
radi toplifikacije.To je htjela ranije da preuzme ,*(r’i«toča",ali 
ka«nije je odu«tala.Gororilo «е o izgradnji grad«kog kupatilo,pa 
hi mogli i to da preuzme.Trehali hi da udružujemo preduzeća ,jer 
u ~klopu drugih preduzeća možemo proširiti djelatno«t.
TOMIĆ BU?AK
TJ «uštini mi ne gla«amo za formiranje in«tituta , već gla«amo da 
Pondu dozvoljavamo da formira In«titut.
MUHO PIROIIĆ
**vojevremeno lcada «е u nekoliko navrata diakutovalo o predmetu 
rada Ponda za ohnovu,došli qmo do uvjerenja,kori«teći tuda i«lcuqtva, 
da hi qe ohavili po«lovi da je nužna radna «naga ,a uporedo q tim 
treha i jedno na«ljede qpoqohno za daljnji rad i progreq,Pogledali 
«mo iqku.qtva "koplja.-’ т je republički centar,fakultet«ki centar. 
Geografqki imamo predno«t i potrehe da razvijamo i po«tječemo i 
da «tvaramo ono što nemamo za hudućno^t.
Ohavljeni «u razgovori u nekoliko navrata ча Tehničkom školom.Velik 
je hroj hio uvjerenja da je to hez razloga.Zsrali qmo i "*arajev«ki 
fakultet, ali ^ve to je amater«ki rad, a nama treha profe«ionalni 
rad,nama «u potrehni ate«ti koji tačno govore kakav je koji mate- 
rijal,jer ovo je područje qeizmipko i moramo voditi računa o torae 
tu ne »mij.e da hude grešaka.Nama je u ovoj velikoj izgradnji potre- 
han profeqionalni rad.,jer mala greška može qkupo da na« košta.
Mi qmo puni tog promašaja,što «mo pokušali da ono što imamc upo- 
trehimo.Pošto će ohnova dugo trajati za Banjaluku a «pecjalno za 
bo«an«ku krajinu,od velikog je intere«a jedan takav in-’titut. 
TJvjeravam va« da ćemo na radovima za puteve trebati mnogo ate«ta, 
od kojih će zavi«iti da li će ti radovi hiti kako treha.
Niko ne hi želio da ulaže pare u ono što već ima,ali Tehnička 
škola nije ono, što nama treba,nama treha u«tanova koja će ~e izri- 
čito haviti i«pitivanjem materijala.
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Kod Toplans je druga «tvar.Mi mi^limo da tre^a Pondu dozvoliti 
ulogu koje =>e prihvatio.Pond neće hiti privredna in«titucija, 
nema nikakve pretenzije.Ka.d что pretre«=ali pozicije toplane,poja- 
vio че prohlem tko će to preuzeti na ~ehe dok ne hude inve^ticioni 
program.Bilo je govora da to preuzme '’tamheno preduzeće,medjutim 
oni ni-=u htjeli na <*ehe to da preuzmu , na kcncu morali <=»mo mi da 
preuzmemo. Sto «e tiĆe <=red<-<tva, <=va «red=?tva će tek hiti definiejana 
i hiće zajednićki u*=lcvi def inacije.Be<smi<-leno hi hilo praviti 
’̂pecijalne u<=love.?to <-e tiče davanja nepovratnih <?red*tava иРго- 
jektu” to nijeu nepovratna ^red^tva ,već «>mo im dali kredit na 
5 gcdina uz kamatu koju dava i hanka, prema tome takve i-=te u-love 
hi dohili i od hanke da <?u tr.ažili.
Cvaj in^titut koji treha da <=;e oformi to je ekonom^ki in^titut 
ond će davati promet ,on trefea da doprineee na opgtem razvoju.
Da пе ^tvori koncepcija prometa koji će vući naprijed.
DIMITRIJT/IĆ Ing.MILlNKD
Ja hih htio па atručne ntrane da kažem par rijeći ,u vezi ovog 
In<-tituta. Iz materijala koji je do^tavljen vidi пе da je zavod 
za i<=pitivanje materijala taj koji ae havi girom djelatnošću. 
Nave^tit ću četiri o«novne djelatno^ti.

. i
1.Iopitivanje materijala i avih materija 
2.I<ypitivanje konntrukcije 
3. I<rpitivanje na putovima
4.I<=<pitivanje rada na pclju iznalaženja materijala ,tehnologije 
materijala

'’ve te četiri organizacije malo «u za<?tupl jene.Tu djeluju in^tituti 
iz zemlје(Zagreh,3eograd,Ljuhljana , "Ucoplje )
Mi ne podcjenjujemo ničiji rad tko zna malo o fcvom centru u Zagrehu 
tu poatoji i<4ntitut za i<=<pitivanje materijala pri fakultetu. Innti- 
tut че havi time kao nporednom djelatnošću <=<vega 3 lica.U B^o- 
gradu je i=?to tako,kao i u Ljuhljani. U Bo<=ni nemamo defakto 
zavoda i u "arajevu je nepo«lovan ne može «e uvijek dohiti ono 
što trehamo.Naš zavod avojim razvojem treha da pred<?tavlja jednu 
tekovinu koju treha da izvučemo iz ove ne®reče.‘Tama je ne^reča 
pokazala kalcsrv «u materijali hili na našim zgradama i gradnjama. 
Možda je netko pogrešno <>hvatio i pitanj.e kon<?trukcije
i materijala nije <=amo pitanje kocke ,kon«tatacija =*e mora u 
pravo vrijeme kon^tatovati.
U prijašnjim izlaganjima hilo je govora da po«toji mogućnont da 
pomenuti Tehnički fakultet dohije i I «tepen. Ovakva inetitucija 
јтпатта u'-love da hude začetni o<=mov kadrova za takav rad.Treha 
da firma ima <=<voje kontrole ali ne može dati ate<=ite za o-tale 
radove Mora da kontrolišu tri lica a ne preduzeće koje to radi.
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'■’ve te velilce firme moraju imati velike lakoratorije i vlastitu 
kontrolu.5to qe ti6e rada Tehničke škole neka še i dalje havi.TTaš
rad je <4ada dalelco širi.Tu je minimalan ka&er.Mi hošemo jedan 
zavod koji treha da hude racionalnog karaktera.To će vrijeme poka- 
zati i *ve 4po<4ohno«?ti. Tehnička škola će че o dalje haviti tim 
po^lovima.Ako че ovaj zavod очпије oni će imati velike korieti, 
jer će ti ljudi moći ćitavu katedru imati za i^pitivanje građevin^koj 
materijala.Dana« građevin^kih kadrova nema dovoljno.Bitno je etanje 
koje пе ne može poricati.TTaš do<5adašnji rad od^jeka za i^pitivanje 
materijala radi qe ilegalno iza ^vakog ate«ta qtoji pećat *6inje- 
niaca je da «e privatnu izgradnju ništa ne kontroliše.
Vranica i Krajina nemaj lahoratoriju za iepitivanje materijala, 
o^tala preduzeća imaju paušalno i-pitivanje kocke.To nije rad.TTama 
je cilj karalitetan ohjekat, u tom <*mi*lu ovaj zavod zamišlja «voj 
rad ,kao in^titucija koja treha da <?adrži dvije faze:
1) do przžgr5tž3qj:H podignemo grad
2) da hi ^e oqnovao inetitut koji hi učinio mnogo u pogledu 

zao«taloqti.

DUBO RTJPIK ,
Oovorimo da treha Zavodu 2o 1 judi.TTieam nači«to ako hi te kadrove 
dali pri Thhničkoj školi, što je to što ^meta da rade pri Tehnič- 
koj školi.
Ing.DBIITRIJ-SVIĆ
Ja ^e -ilažem q predhodnicima i dieku«ijom da čovijek ako ^e havi\ 
ovim po^lom ne može raditi na 2 ^trane.Ja ne hi mogao hiti profe-м 
n l r i i^pitivati materijal.
ŽIVKD BABIĆ %

YВа *e prihvati predlog što je dao drug Dolić. ^
Mi o Cdluci razgovaramo a informacija qluži kao pripcmoć.
PCTTD MOŽD C~ITOVAT RADNU ORUATTIZACIJU UZ ^AGLA^TO^D -RUPŠTINB
II)Da "kupština opštine odmah dade qaglqno*t da ova dvije organizacije 
ZAVOD I TOPLATTA mogu da че o«nuju.
Ja паш imao prilike da čujem nama ^u holarivle velike grupe in^pek- 
tora iz drugih gradova i tražili *u da ih ohavje=?timo o avijim nala- 
zima. In^pektori -чи kazali da ovi ate<4ti ni«?u i^pravni.
U meni je ^azrelo mišljenje da ^e mi moramo haviti ^tručnim 
po^lovima ali <?amo estručni ljudi. Mogu da «e divim drugu Mile^iku 
Dimitrijeviću da je imao hrahronti da uzme pečat i da daje ovoje* 
mišljenje na to da li je to željezo dohro ili ne.To je velika o*go- 
vorno^t.

ч
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ITije jni ја<=»по Sto vam <=»meta o^nivanje grupe ljudi koji će raditi 
na i<=pitivanju tog materijala. Ta dva predloga ,ni«u došla na red 
grupe od"bornika ni od mene ni od njega, nego чи došli neminovno iz 
organa .koji je o.va Tkupština odredila da radi na po<siovima oknove. 
Sašto пе ne t>i <=»agla*ili da jedna grupa tih «truč,nih ljudi odgovornil 
radi taj рочао ,zašto ne hi dali pravo i mogućno^t da temeljitije 
razmotre i ,hrinu hrigu o topie da li je to i^pravno i da че pridrža- 
vaju propi<=»a, da određene =?tvari predlažu opštini.To mi liči na 
jedan demokrat<=»ki rad.
Zhog tog zavoda za otudije i projektovanje ,koji vam je <=»ialno 
kamen nmutnje, zamolio чат da dohijem podatlce.Čuli оцо da «u 
drugovi dohili pare u vidu kredita tako da tili loo miliona treha 
da .vrate za 5 godina uz kamatu i«tu ko^u daje i hanka. Prema tome 
ni<ou u nikakvom povlaštenijem položaju od o^talih.U tom zavodu za 
pmjgktovanje ima 32 inženjera .i 27 tehničara,to je kuća koja je 
uepjela mnogo u «*vom radu.Ako оцо mi kao 'Ucupština .donjeli Rezo- 
luciju i apelovali da nam dođu ^tručnjaci, a <=ada <=»e ovako ponaša- 
mo.Zavod radi kako radi i’=svoj rad prodaje.Ja neznam što nam ometa 
talcva tehnička inteligencija.Prošao je kroz tu organizaciju ogro- 
man hroj projekata 'ianacionih.Predlmo i pogledajmo što je <=»ve ura- 
deno kroz ovaj grad.Mi<Lim da <=»то,- <=»e zatvorili od poče.tka.Da ^kup- 
ština vodi politiku a <*ve druge etrukture završavaju <=»vo;j dio po<=»la. 
Ja neznam što u nama pravi neke tie<=»kohe.Mi imamo velike amhicije. 
Počeli =?mo od onnovne škole pa na ^rednje, pa nam je ,7ojvodina 
napravila falcultet, pa od Pedagoške dohijama filozof^ki fakultet.
Ako u našim potezima napravimo i neko pronaša^e, od ukupno toliko 
poteza jedan ako ne u-’pije nije neu<5pjeh.Ja mi<=>lim da u tom Pondu 
imaju druftveni organi, da ni nemamo ц Konuni kadar kao što ga 
oni imaju.Što =че tiče predloga da <=>e «»ada integrišu razne naše 
in^titucije.ITije mi ja<=no čega что <зе uplašili ako damo mogućno,<-»t 
O'rnivanja tog In<=»tituta i toplane, Pondu.Ova toplifikacija što ч,е 
radi radi «e ilegalno .Što ćemo ч tcplifikaci;jom,možemo =!prov9<5ti 
da че <=»po;ji п "Ci^točom" ^ilovim grohljem"
Bilo je predloga na ^talnoj konferenciji gr^dova da «e u<=?poqtavi 
4amo<=?taJ.no4t kakava je prije hila.
Ба li »’e to može riješiti kroz ^^amhe.no preduzeće. ̂ tamheno че ne 
u^uduj.e da to prilivati.Da че zaduži «tručna grupa ljudi koji će 
zakon^ki odgovarati a ka^ni^e ,<̂e može ići na drugo rješenje.
Meni <=e čini da nam Zavod za '»tudije i projektovanje nije lagao 
i da nam <=»e neka alergija javlja za «ve što ј,з vezano za njega.
Za пач je Tehnička škola važna kao, škola da че, razvija,iz koje će 
izaći potrehan kadar , a ne kao u«=tanova za i<=»pitivanje gra đevin- 
^kog materijala.
”ULBJI,IAN B3G07IĆ
ZA пази hudućnoet je holje da imaju đaci takvu školu gdje će «e 
o=»poe»ohiti.
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llTK D  EA3IĆ
«

I Eudućim kadrovima j,e l̂ olje da ne otvori iakav In«?titut jer ce 
imati daleko Ео1је u^love za rad.Oni mogu držati tu katedru.
"uljo ja cjendn tvoje miSl-jJenje ,ali дл.-lin da vi'*a cijenim . 
mišljenje Tng.Hurle ,koji je tražio ntvaranje tog gavoda za i«pi- 
tivanje materijala.Pošto on nije drveni in<-?pekt,or nego čovjek 
koji traži razl.oge.0ni <чи E.ili u ^ituaciji da qu mogli do<4ta toga 
da zabrane da qe radi,adi чи Tjili elantični. Vršili чи dogovore i 
ч Tehmičkom školom i qaradivali.
TOI.IIĆ EUSAl'I
Ja qe -lažem q takvom kone,tatacijom.Ja neću glaeati za "blanko 
mjenicu i. hlanko ,ček,ali «?ada je došlo do toga da cemo predlog 
ovaj uz 4agla«mo4t Ukupatine potvrditi, "'kupština je imala pravo 
što je prošli put to ekinula e dnevnog reda.
ŽP7K0 BA3IĆ
Ба ~e ide na gla^anjs
UAUL I7I0A

i '< • * ’Ja че u podpunoeti nlažem aa ovim, ali pred^iednik ^avjeta za 
komunalne, poqlove nije «*e qložio za tu Toplif ikaciju. ̂ avjet pred- 
laže da че to odloži.
ŽIVKO BABIĆ

« 1
Da «*e napiše u zapi«?niku tko je hio za odlaganje a tko nije.

PAIL m c A
l i  *Di^ku^ija je tekla i ljudi чи tražili ohrazloženje,da «?e napiše 

da li ae to moglo dati nekoj drugoj radnoj organizaciji kao što 
je "In«talater".
DŽA7TD GUITIĆ
Pošt,o «»e u vezi Toplifilcacije pošlo od "In«italatera" i oni чи 
odu«»tali, molio hih druga ТНЗШТ da dade odgovore.
PUROLIĆ М Ш О
Ja po zakonu odgovaram za jednu qtranu.Hi imamo jedan ugovor od 
p.oČetka , tako da In«?talater zajednički <?a nama formira .jednu 
qtručnu grupu, ali nije programiran ni projekto.van.Mi что formi- 
rali zajedničku grupu ,ali что utvrdili da će че kroz ovaj pe.riod 
In^talater pripremiti da preuzme takav qloženi poqao i kada °e 
završi program toplifikacije za grad onda će qe vidjeti da li 
može In^talater da to preuzme.Mi qmo ohavili razgovore <*a njima. 
Tu je pri^utvovao i pof.Matić hili qu i predqtavnici Celuloze
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»rukovodatvo Kreka iz Tuzle i Blektro.Pojavio че proklem mi ćemo 

toplificirati ne лапо ^tanove i fakrilce već i tehnicke hale.
Donošenje jedne odluke generalne je jako ozhiljno i delikatno, a da 
fonniramo pada jednu r.adnu organizaciju ni to nema cminLa.Kad hude 
koncept gotov ona će vidjeti.Pošto je to I faza plun r.azvoj.ni 
planovi na menjamo ništa već kad hude za cijene gruho da че, ranprave 
«vi faktori koji qu zainte.renirani.(Hektro preduzeće ,Inntalater 
i t.d. )?Tije momenat da че donoesi nikakava definitivna odluka.

Ova toplana u Bnriku nože hiti ^tambenog preduze.ća.Nema ljudi ni 
programa.Došli emo do zajedničkog uvjerenja da =!ad na hrzinu ništa 
ne rješavamo , već ,что odlučili da d,ržino kdd, ^ehe pnvremeno.
II.Ako ^avjet za komunalne ponlove =?toji na otanoviš,tu da da gidloži , 
qadaJmomenat za lične prohlems i krivičnu odgovornont.Mi <что <че ^pora- 
zumjeli da će to početi,ako ^avjet nmatra da nije dopuateno,morali 
-ste me zvati да taj ^avjet. In^titut neće primit ovaj mali dio ako 
neće primit qve..Celuloza ide drugim pl.anom. Vitaminka че neće opredje- 
l,it .nato.Mora naći jedna polazna o<mova.Ako nedaje jj . -
nnont neka provedu konzekvence.Toplana ide za dva dana na prohni rad.

ZlVKD BABIČ
1 ч

Mi что nada razmatrajući koncepte pošli od ntanovišta prioriteta 
privrede. бко1а doeta $a napravl jeno, zdrav«tva donta -^anirano, što ćemo 

gradom.Htjeli hi naohraćajnice proširft.Hapravili <что donta poteza. 
^ada da čitav grad ne č,eka 5 godina.Ba <=e qada žurimo q topdifikaciom 
vodovodom da ne hude ^itnih kopanja.Ima grupa ljudi koji qe u to 
razumiju.
ŽIVED 3AJ3IĆ
Odluka пе dopunjuje " UZ '’AGLA^NOn? ^KUPSTINN OPŠTINB "

» * I »

Tako dopunjenu Oaiuku ntavljam na glananje .Konetatujem da «e 
jednoglanno u«vaja.±xio
^tavljam na gla<qanje:sMH±ouc5exSaxsoi;a
I. Onnivanje radne organizacije za inpitivanje gradevinnkog materijala 

i kon«trukcija. i
i i

II. Oenivanje radne organizacije za anahdjevanje toplotnom energijom.
* i »•

"t.avljam oha predloga na gla=>anje .Konntatujem da пе jednoglanno 
unvajaju.

Ad/ 8
PRIJBBLOG ODLUKE 0 IZMJKTTI 0DLUK5 0 КАТА^ТАВ^КШ СРбТЕГАКА
ŽIVKD BABld

llaterijal vam je dontavljen. Tma 
- ,nj Odluku o kz^geni Odluke

li primjedhi.K ... .4 ;a 'I j . n
o kataotar^kim opštinama.Konntatujem

da -e jednoglanno u~vaja.
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PRIJT3DL0G ODLUKS 0 и^О УШ А PR0DAJT3 РО Ш ТИ Ш  «?TVARI I  OPRMU 
ORGAUA UPRAVS PO C IJS N I NlZOJ OD NSOTPI«?ANOG DIJSLA NJIGOVOD^TVSNK 
VRIJKDN9*TI*

Je d n o g la q n o  <че u ^ v a ja *

A dA o

PRIJSDLOG RJSSSNJA 0 KDRISTSNJU *RKD*TAVA RSZBRVNOG PONDA OPSTINS 
BANJALUKA U IZNO*U OD 15» oo o . ooo, oo DINARA.
Je d n o g la ^ n o  qe u ^ v a ja .

A d A l

PRIJSDLOG RJSSSNJA 0 KORIŽTSNJU ^RKD'JTAVA BUDZET^KS RSZSRVS U IZNO’NJ 
OD 1 2 5 .б 4 о ,о о  DINARA.

A dA 2

PRIJSDLOG RJSŠSNJA 0 O^NIVANJU ^B C IJA L N S SKOLS ZA GLUHONIJEMU 
DJSCU.

Jednogla<4no че uqva;ja

A dA 3

PRIJJ2DL0G ZAKLJUČKA 0 OBAVBZI RA'TI^IVANJA KONKUR^A ZA IZRADU PRO- 
JBKTA HOTSLA "BO^NA"

- . .  j

Jedn ogla<m o ee u n v a ja
^ jed n ico m  ru k o v o d i p o d p re d j^ e d n ik  ČURČIJA RANKD

A d A 4

PRIJSDLOZI ZAKLJUČKA 0 ODOBRAVANJU ^TALNIH LOKACIJA ZA IZGRADNJU:
a )  A đ p iin ie tra t iv n o  upravne z g ra d e  Komunalnog zav o d a  z a  s o c i j a l n o  

o e tigu ran je  B a n ja lu k a

I Z v je n t i l a c :  P a š t a r  I n g .P a v le

I z g r a d n ja  d a «зе i z v r š i  na s t a r o j  l o k a c i j i  ч tim  da де o t v o r i  l o k a l n i  
копкигч, da 6e u š in e  n a jm an je  3 p r o je k t a .P o r e d  «*ta ln e  l o k a c i j e  u 
I I  e t a p i  tre U a  da че p r o š i r i  na p ro «rto ru  k o j i  <?ada ima  "2 2  D ecem barH. 
P o š to  je  je d a n  d io  e ru še n  p o tre b n o  je  d a  де ^ r u š i  jo š  je d a n  d io  
o b je k ta  p o  m ogu d n ooti.

MILORAD POPOVIĆ
Da l i  O flta je  k om pletan  zavod  u p ro d d ž e n ju  .Ako b i  де m o r a l i  r a z m je -  
š t a t i  z a š t o  ae ne r a z m je e te  da Zavod z a  a o c i ja l n o  o a ig u r a n je  bude 
u b l i z i n i  M ed ic in ak o g  c e n t r a ,p o š t o  je  vezan  poalom  z a  n je g a  i  
tim e b i  чв o l a k š a lo  mnogo n aro d u .
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VOJIN MITROV

Ovo r je š e n j®  kakvo че p r e d la ž e  je  z a to  š t o  je  to  po  t r a d i c i j i *
B i l o  j e  tu  p i t a n j e  v e z iv a n ja  z a  M edicin «»k i c e n t a r .P o la z e ć i  od 
to g a  da moramo h it n o  da pođemo ча iz g ra d n jo m  zhog a r e d ^ ta v a ,  a  
da «*e one s lu ž b e  k o je  t r e b a  da ra d e  oko o V je ra v a n ja  »p re b a c e  i z  
Zavoda u M edicin «»k i c e n a t .^ v a  a d m in iq t r a c i ja  zav o d a  nema n ik ak v o g  
p o aeb n o g  r a z l o g a  da ne bude na o v o j l o k a c i j i *

MARKOVIĆ HTG.VLADO d i t a  z a k l ju ć a k  , k o j i  ae p r i l a ž e  z a p ia n ik u

Da че u<4Voji n u ge<4 tija  ^ a v je t a  z a  u rban izam  , da «ilužbe k o je  =>u 
vezan e p o slo m  oko iz d a v a n ja  p o tv r d a  p re b a c e  u M edicine?ki cenftstr «

Je d n o g la sn o  qe u ^ v a ja

b )  P o š te  u В ечп о ј N0v o « ? e l i j i

Ing.PAŠTAR PAVLE d a je  o b r a z lo ž e n je  po iq to m .
INg.MARKDVIĆ VLADO d i t a  z a k l ju č a k  k o j i  де p r i l a ž e  zap i« in ik u

MILORAD POPOVIĆ

Neznam š t o  je  ru k o v o d ilo  drugove z a  ovu l o k a c i j u . J a  «?matram da je  
p o š t u  t r e b a lo  p r e b a c i t i  u K aran o v ac *

ČURĆIJA RANKD

Dužan «?am da obav je«»tim  <*kupštinu  da je  to  <ч s t a n o v i š t a  narodne 
odbrane *

Jed n o g la«m o  «?e u n v a ja

c )  H o te la  u U l i c i  I v ic e  D av id a  

PAIL IVICA

Da l i  u rb a n ie ? t ič k i u «»lov i propi«?n o  r e g u l i š u  S i r A i  r i j e k u ,  j e r  na 
tdim m je^ tu  p la v i .P o t r e b n o  b i  b i l o  da «»e u b a c i  r e g u l a c i j a  § iro k e  
r i j e k e .

ING.PAŠTAR PAVLU

R e g u l a c i j a  Š ir o k e  r i j e k e  j e  po«?eban p ro b lem  , t a j  j e  u tok u  r j e š a -  
v a n ja .T o  je  d a le k o  v e ć i  p r o je k a t .^ v a k a k o  da «?e m i s l i l o  na tu  
r i j e k u  i  da 6e «?e d a t i  o d re đ e n i n i v e l i t e t .

i
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ČUIIJAT MIRO^IAV

Ako je  t o  чкира l o k a c i j a  z"bog r e g u l a c i j e  r i j e k e  , onda da nađemo 
neku drugu l o k a c i j u *

ČURČIJA RAUKO

Ako vam to  ne o d go v ara  v i  t r a ž i t e  novu l o k a c i ju *

ČULIJAT MIRO^LAV

Mi idemo na o L je k a t  k o j i  može U i t i  g o to v  z a  7 -  8 m je se c i#

MARKDVIĆ In.VLAUO ž i t a  z a k l^ u ć a k  k o j i  че p r i l a ž e  z a p i s n ik u *  

Jed n o g la«m o  че U flvaja
d )  E a r ta n a ž e  na ug}.u u l i c a  K atrla R o jc a  i  K r a j i š k i h  h r ig a d a ,  

ING&PAŠTAR PAVLR

Ova l o k a c i j a  де n a l a z i  na jugozapadnom  d i j e l u  k r i ž a n je  u l i c a  
K a r la  R o jc a  i  K r a j i š k i h  h r ig a d a ,g d je  =«u m ale v o jn e  h arak e  k o je  
ди d je lo m ič n o  n a a e l je n e  a  d je lo m ić n o  n iq u  u š l e  u p la n  r u š e n ja «
J o š  t r i  t r e h a  s r u š i t i , v e ć  h i  «че m o g li o h je k t i  g r a d i t i  .3 8  да 56 m 
P riv rem en o  h i  де h a v i l i  štam parqkom  d j e l a t n o a t i  a  k a « n i je  h i  o a t a l a  
k ao  k a r t o n a ž a .

Ing.MARKDVIĆ VLALO š i t a  z a k l ju d a k  k o j i  qe p r i l a ž e  z a p i« n ik u *  

Je d n o g la a n o  qe u a v a ja

e )  R e a to ra n a  i  g ra đ e v ln q k o  p r o iz v o d n ih  o h je k a ta  u k ru gu  p re d u z e ć a  
" P r v i  m a jH B a n ja lu k a .

R a d i qe »amo o p r o š i r e n ju  k ru g a  d o q a d a šn je  l o k a c i j e  " P r v i  m a jH 

Ш G&MARKOVlć VLALO š i t a  z a k l ju š a k  k o j i  qe p r i l a ž e  z a p ia n ik u #  

Je d n o g la q n o  qe u q v a ja

f )  G rađ e v in ak o -p ro iz v o d n o g  o h je k ta  h e to n a k ih  c i j e v i  u Z alu žan im a.

O vdje qe r a d i  o l o k a c i j i  o h je k ta  u k ru gu  p o ^ t o je š e g  o h je k ta .U a m je -  
na mu je  i z r a d a  c i j e v i  a  k a a n i je  j e  m oguća d ru g a  p r e o r j e n t a c i j a *  
V K LiSina 18 K 59
Ing.MARKDVIĆ VLADO ć i t a  z aK L ju ćak  k o j i  qe p r i l a ž e  z a p ia n ik u
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g )  <?ervi«me h a le  D im n jič a r^ k o g  p re d u z e ć a  2Plam enH 

I n g .P a S t a r  P a v le  d a je  o b ja š n je n je
Ing.M arlcoviđ  ć i t a  z a ld .ju ć a k  k o j i  че p r i l a ž e  z a p iq n ik u  

Je d n o g la o n o  че u q v a ja

h ) ' ’k l a d i š n i h  o h je k a ta  i  o r g a n i z a c i ju  o tv o ren o g  q k la d išn o g  
p r o ^ t o r a  ча k om u n ikacijam a u V r h a n ji .

I n g .P a š t a r  f a v l e  d a je  o h ja š n je n je .
In g .M ark o v ić  V lado ć i t a  z a k l ju č a k  k o j i  »e p r i l a ž e  z a p iq n ik u

i )  « 1 c la d iš ta  i  p ro iz v o d n e  h a le  T rgovin«ikog p re d ae e d n o g  p re d u z e ć a  
na v e l ik o  i  m alo  "P o k u ćfltv o * B a n ja  L u k a .

I n g .P a š t a r  d a je  o h r a z lo ž e n je
In g .M ark o v iđ  V lado ž i t a  z a k l ju ć a k  k o j i  че p r i l a ž e  z a p i«m ik u * 

Je d n o g la ^ n o  <че u q v a ja »

VOJO MITROV
H teo h ih  da vaq o h a v je o tim  o l o k a c i j i  k r e d itn e  h a n k e ,a k o  h i  
h i l o  p r ig o v o r a  da z n a te  k ak va  j e  a i t u a c i j a .
Č ita  C prilaže *e  zapi«?niku )

Ad/ 15
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 **ATI4TIČKDM POPI«U <?ANACIJE NOVOGRADNJE 
I  DOGRADNJE 'TTAMBENIH ZGRADA.

ČURČIJA RANEO

Ohzirom na v r lo  d in am ižn u  god in u  k o ja  iz h a c u je  n iz  q a n ir a n ih  
oh j e k a t a ,  qprema че k o m iq i ja  k o ja  h i  t r e h a l a  i z v r š i t i  k ra je m  
decem hra p o p i s  k o j i  h i  dao r e z u l t a t e  ,g d je  h i  «?e v i d j e l o  k o je  
=<e «s tan o v n ištv o  v r a t i l o  u «?voje « ? ta n o v e ,k o lik o  je  o «?ta lo  u 
privrem enom  q m je š t a ju ,  k o l ik o  je  o t i š l o  u nove q tan o v e .N a  
o^novu r e z u l t a t a  p o p i^ a ,o n i  h i  p o ^ l u ž i l i  organ im a ^ k u p št in e  da 
u to k u e  id u će  g o d in e  doneqe odredene m je re  u c i l j u  r j e š a v a n j a  
qtam henog p i t a n j a  na ovom p o d r u š ju .P o p iq  v o d i  s t r u š n a  i n n t i t u c i -  
ja .T r e h a  da k o š t a  2o m i l .d i n a r a .

Jed n o g la«m o  qe u q v a ja
A d A 6

PRIJEDLOZI ZAKLJUČAKA 0 POTVRSIVANJU «TATUTA:
a )  М јечпе z a je d n ic e  K o la  
P o tv r đ u je  че q t a t u t  h ez  p r im je d h i .
Je d n o g la ^ n o  qe u q v a ja .
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b ) M je«ne z a je d n ic e  K aran ovac 

Da dopune • ' t a t u t  odredbam a o narodno^ o d b ra n i.

c ) D j e 6 i j i  v r t i ć  **Np.ga D je c a "

Jednogla«4no «*e u « v a ja

i  p r e g le d u  ^ t a t u t a :

a )  P re d u z ed a  "Nova «> iro v in aM
'■’t a t u t  je  p r e j l e d a n  • ’T .užba «»e d o g o v o r i la  <>a pred«»tavnikom  p r e -  
d u zeća  da odklon e n e d o a ta tk e .

b )  V e te r in a r « k a  ^ t a n ic a  B a n ja lu k a
c )  P a b r ik a  c e lu lo z e

P o « t ig n u t a  <=»agla<=»noet e p red ^ tav n ik o m  p re d u z e ć a  da odklone 
n e d o e ta tk e .

Je d n o g la e n o  <*e u e v a ja .

A dA 7

PHIJPDLOGr RJPgPNJA 0 IZMJNNI RJPŠ'BNJA 0 IMBNOVANJU PRBD*!*JBDNIKA 
I  ČLANOVA DPRAVNOG ODBORA PONDA ZA OBNOVU BANJALUKB

DŽAVLD GUNIĆ

U dnevnom red u  d o b i l i  « t e  o b ja g n je n je .U p r a v n i  odbor <»e p o v e čav a  
za dva б1апа
( ' ’p ie a k  č la n o v a  U .O .p r i la ž e  <»e z a p i« n ik u  )

Je d n o g la ^ n o  «<e u «v a ;Ja .

A d/ 18

PRIJBDLOG RJBŠBNJA 0 IZMJBNI RJBŠBNJA 0 IZBORU PRBD~JNDNIKA I  
ČLANOVA *AVJBTA r*KDPŠTINB CPŠTINB.

( P r i l a ž e  <»e zap i«»n iku  p r e d lo g  Kadrov^ke k o m i^ ije  )

P r i j e d l o z i  R je š e n ja  «»u jednogla=»no p r ih v a ć e n i .

Ad/L9

PRIJBDLOZI RJBŠBNJA 0 IMBNOVANJU PRBD'TTAVNIKA ^KDPŠTINU U :
a )  ^ a v je t  G im n azije
b )  ^ a v je t  P o l jo p r iv r e d n e  te h n ič k e  š k o le
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c )  * a v j e t  Oenovne šlco le  "B r a ć a  P a v l i ć  н
d) '’a v j e t  Onnovne šlco le  " P e t a r  K o ćić  н
e )  " a v j e t  D je ć i j e g  v r t i ć a  HITa§a d je c a H
f )  * *a v je t  Zavoda z a  m edicin «lcu  r e h a B i l i t a c i j u

Je d n o g la « n o  «»e p r ih v a ć a

Ad/2o
PRIJKDLOG R JR Š W A  0 nraNOVANJU KOMI^IJU ZA POPI'* "TANOVNlgTVA
I  "TANOVA U 1 9 7 1 .GOUINI
IZVJU^TILAC: D o jć in o v ić  " t e v o  ( ć i t a  )

I .  Ranko Ć u r ć i ja  -podpred<= je d n ik  ' ’O. - p r e d e je d n ik  kom i«»ije  
g .R ad ovan  H rn jaz  ,pom oćn ik  e e k r e t a r a  *0  za  ć la n a  k om i«*ije
3 .  A l i j a  L i t r i ć ,  n a ć e ln ik  '" 'e k r e ta r i  j a t  za  ntamhene p o * lo v e
4 .  U aut P ip i ć  ,n a ć e ln ik  Š ta h a  narodne o d h ran e-za  ć la n a  kom ie»ije
5 .  L ju h o  T e ša n o v ić ,p o m o ć .n a ć e l. ' ‘e k r i t a r i j a t a  za  p r iv r e d u ,  « e k r e t a r  koi
6 .  Zđravko V a le n t ić  ,p o m o ć .n a ć e l . " e k r e t a r .z a  kom. poe-love
7 .  G rozda ^ im iđ i ja  » r e f e r e n t  z a  < 4 ta ti*»tik u  ^ e k r e t a r i j a t a  za  p r iv r e d u
8 .  D o jć in  P o p o v ić  -p re d « *ta v n ik  ''tam henog p re d u z e ć a
9 .  ž iv k o  R a d iš i ć  ,0 p § tin «sk a  k o m fe r e n c i ja  ^KJ
1 0 .  Jo v a n  P o l i ć  p r e d ^ ta v n ik  P r e d e je d n i š t v a  O .K. ^R N
I I .  ^imo Kukol^ ,P re d = > je d n iš tv o  O p g t ." in d ik a ln o g  v i j e ć a
12.U«»ma G a le š ić  e tu d e n t , p r e d '* je d n ig tv o  OK ^ av eza  om ladine

J u l a  ove go d in e  done*»en je  oh avezan  Zakon o p o p ie u  <»tan o v n ištv a  
i  «>tanova u 1971 .god in i.P op i<=» će «e  i z v r š i t i  prem a « t a n ju  na dan 
3 1 . m arta  1 9 7 1 .g o d in e .
Zakon<*ka je  oh aveza f*k u p št in e  da im enuje opštin<=<ku p o p i^ n u  kom i- 
« i j u  za  p o p io  «? tan o v n ištv a  i  «»tanova ,k o ja  će <=prove«ti popi<= i  
n a d z i r a t i  n je g o v o  iz v r š e n $ e .  I*»tim  Zakonom te  uput«»tvom za  o r g a n i-  
z a c i ju  i  te h n ić k e  p r ip rem e  pop i«*a  p re d v iđ e n o  je  da u «»a«»tav kom i- 
« i j e  t r e h a  da uđu p red «= jed n ik  - k u p ć t in e  o p š t in e  i l i  p o d p red «» jed n ik  
'•k u p št in e  o p š t in e  kao  p o d p r e d « je d n ik  k o m i« *ije , a  kao  ć la n o v i  
p re d « » ta v n ic i  o rgan a  u p r a v e ,p re d « » ta v n ic i  d r u š tv e n ih  o r g a n i z a c i j a  i  
p re d «< ta v n ic i "tam henog p r e d u z e ć a .

^ k u p š t in a  o p š t in e  jedn ogla«»no  je  p r i h v a t i l a  p r i j e d l o g  R j š š e n ja  k o j i i  
«»e u Kom i«»iju za  popi«» «» tan o v n ištv a  im enuju  g o re  pom en u ti d r u g o v i .

Ad/21
a )  PRIJBLLOG RJKSUNJA 0 RAZRJUSUNJU 0PŠTIN"K0G '*Ш)1ЈК ZA PRBKRŠAJU.
h) PRIJUDLOG ZAICLJUČKA 0 RA'TI~IVAUJTJ Ш Т К Ш Г А  ZA IZBOR OPŠTIN^KOG 
'•UDIJU ZA PRUKRŠAJK.

Jed n o g lao n o  je  p r ih v aćen o  r g e š e n je  o r a z r je š e n ju  «* dužno«»ti «»udije 
za  p r e k r š a je  KUŠMIĆ АНГ.Г5Т.
h) Jedn ogla«»n o  je  p r ih v a ć e n  z a k l ju ć a k  za  r a « *p i ° iv a n je  konkur«»a za 
iz h o r  o p štin «*k o g  «»udije  za  p r e k r š a j e .
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Ad/22

PRIJlSDLOGr RJT3ŠUNJA 0 IZBORU *UDIJ13 CPŠTIN^KOG "TJDA.
P r i j e d l o g  K adrov^ke k o m i^ ije  da -»e za  « u d i ju  O pgtin ^k og  ouda 
iz a L e r e  B a j i ć  P e t a r  , jedn ogla«»n o  je  p r ih v a Š e n .

Ad/23
PRIJBDLOG ZAKLJUČKA 0 DAVANJU *AGLA«NO*TI ZA PO^TAVLJANJB ZAMJBNI- 
KA OPŠTIN^KOG JAVNOG TUŽIOCA.

'■ 'kupština o p S tin e  je d n o g la ^ n o  je  d a la  « a g la * n o 4 t  da ^e za  z a m je n i-  
ke ja v n o g  t u ž io c a  p o ^ ta v e  B a n ja c  P e t a r  i  Kova5 Z oran .

A d/24

PRIJUDLOG RJUSUNJA 0 RAZRJBŠT3NJU IN^PUKTORA PRIHODA *KUPŠTINT3 
OPŠTINB.

P r i j e d l o g  R je S e n  a  da ^e B o *ioči<5  Radovan i  I v ić  Rade r a z r j e š e  
d u ž n o ^ ti in « p e k to r a  p r ih o d a -  je d n o g la -чпо je  p r ih v a ć e n .

A d/25

PRIJUDLOG RJUŠBNJA 0 IMUNOVANJU LJUKARA U "LUŽBU ZA PRUGLUD UMRLIH 
LICA.

IZVJU^TILAC: Š ^ šk in  R a i f a  

PUJIĆ VITOMTR
Na p o d ru č ju  B ron zan og  Tfejdana imamo 1 l j e k a r a  na p o d r u č je  od 
1 7 .o o o  n ta n o v n ik a , 15 km u d a l je n o  od M ed ic in ^kog  c e n tr a .M r tv a c  
t r e h a  da Čeka 3 dana da b i  пе i z v r š i o  p r e g le d  i  u t v r d i l a  «smrt.

RAIPA ŠAŠKIN

Ovom Odredbom je  to  r e g u l ie a n o .L je k a r  am bulan te i  z d ra v ^ tv e n a  
<4t a n i c a  je  o v la š t e n  d a dade p o tv rd u  z a  «»mrt i  o v la č te n j. au za  
u k o p .^ ad  t i h  p rob lem a neće b i t i .

Je d n o g lan n o  «e  u ^ v a ja .

Ad/26
PRIJUDLOG ZAKLJUČKA 0 PODNOŠBNJU PRIJBDLOGA ^KDPŠTINI ^RBiH ZA 
UKIDANJU 0DRB9ĐBNIH NA^ULJKNIH HJU^TA NA TURITORIJI OPŠTINB BANJA 
LUKA.

HADŽIĆ IBRO

Mi «mo p o ^ l je d n i  p u t  p r o m je n i l i  g r a n ic e  1 9 5 9 »g o d in e  a «a d a  7o i

1971 .godine  m o ra l i  b i  u č i n i t i n eš to  o l i 5 n 0 kao §to  гзто tada



im a l i ,z b o g  to g a  š t o  n iz  f a k t o r a  g o v o r i  da ^ a d a š n j i  g ra d  k o j i  
imamo u k artam a n i j e  t a j  g r a d , š t o  z n a ć i  da «u  g r a n ic e  g ra d a  
p r e a le  o k r ir e  t e  g r a n ic e  k o je  чшо z a c r t a l i  k ao  grad .O b z iro m  
na tu  č in je n ic u  da je  od 61 -  71 M l o  p la n ir a n o  za  2 o .o o o  
^ ta n o v n ik a  a u p e r io d u  od 31 -61  za  З о .о о о  n ta n o v n ik a .Z a  p e r io d  
od l o  g o d in a  , odno«?no za  p o M je d n j ih  l o  g o d in a  z a  2 o .o o o  a ta n o v -  
n ik a  i  n tan o v n ik a  k o je  6e p o ^ l i j e  z e m l jo t r e « a  h i t i  o v d je  u in -  
t e z i t e t u  je  u ^ e l ja v a n je  i  i z g r a d n ja  g r a d a .
Ovo je  i  *am p r e d lo g  u rh a n i« ? tić k o g  p la n a  z a c r t a o  gradAdu g r a d a , 
Ba h i  че m ogla donneti nova g r a n ic a  g ra d a  p o tre h n o  je  p r e d lo Ž i -  
t i  -’RBi H-e nove g r a n ic e .
( C i t a  ) P r i l a ž e  ^e z a p i^ n ik u .

Je d n o g la^ n o  u««vojeno.

'» je d n ic a  z a v r š i l a  u 16 6 a *o v a  i  2o m in u ta .

ZAPI"NIČAR, 
Ć uković A n ita

PRHD^ ЈНБА7А JTJĆI, 
ž iv k o  B a h ić

ć u r Ć i ja  Ranko



D N E V N I  R E D

za 25 (IV ) z a je đ n ič k u  e je d n ic u  v i j e đ a  
S k u p š t in e  o p s t in e  jktanja Luka  od 4 .Х 2 . 

1 9 7 o .g o d in e

1 . a) I n f o n a a c i j a  o do sada  p re d u ze t im  m jerama na 
s p re č a v a n ju  z a r a z n ih  b o l e s t i ,

b) P r i j e d lo q  z a k l ju č k a  o p o t v r đ j iv a n ju  R je š e n ja  
p re d s je d n ik a  S ku p ftt in e  o p š t in e  o o b ra zo v a n ju  K o m is i je  za  bo rbu  
p r o t iv  z a r a z n ih  b o l e s t i .

I z v j e s t i l a c :  š a š k in  R a if a

c) P r i j e d lo g  O d luke  o izm jenam a O d luke  o o p š t im  
h ig i j e n s k im  i  s a n it a r n im  m jeram a.

I z v j e s t i l a c :  Rode K o v a če v id

2 . I n fo r n ta c ija  o s p ro v o d je n ju  Osnovnog zakona o  u v o d je -  
n ju  42 -ča so vne  radne  se d m ice .

I z v j e s t i l a c :  L ju b o  T e ša n o v iđ

3 . I n fo rm a c ija  o radu  S a v je ta  za  in f o r m a c i j e  i  đokumen- 
t a c i j u  i  S e k r e t a r i j a t a  za  in f o r m a c i je  i  d o k u m e n ta c iju  S k u p Š t in e  
o p i t ln e .

I z v j e s t i l a c :  M ato  D ža ja

4 . I n fo rm a c ija  o s n a b d je v e n o s t i g rad a  m lije k o m .
I z v j e s t i l a c :  D ra g o lju b  Jo v a n o v id

5 . P r i j e d lo g  O d luke  o z a d rž a v a n ju  c i j e n a  na zatečcnom  
n iv o u  za  p o je d in e  p ro iz v o d e  i  u s lu g e .

I z v j e s t i l a c :  D ra g o lju b  J o v a n o v ić

6 . P r i j e đ lo g  O d lu ke  o o s n iv a n ju  Fonda za  o b ra z o v a n je  
v is o k o s t r u č n ih  k a d ro v a .

I z v j e s t i l a c :  S ve to  D o jč in o v id

7 . P r i j e d lo g  O d luke  o d op u n i O d luke  o o s n iv a n ju  fonda  
za  obnovu B a n ja lu k e .

I z v j e e t i l a c :  D ragan O lu j i ć

8 . P r i j e đ lo g  O d luke  o iz m je n i O đ luke  o k a ta s t a r s k im
opitiasM.

I z v j e s t i l a c :  S e lra a n o v ić  Fuad

9 . P r i j e d lo g  O d lu ke  o u s lo v ira a  p ro d a je  p o k r e tn ih  s t v a r i  
i  opreme o rgana  up rave  po c i j e n i  n i ž o j  od n e o tp ie a n o g  đ i j e l a  k n j i -  
g ovod stvene  v r i j e d n o s t i .

I z v j e s t i l a c :  R un jo  G n j a t i j a



10. P r i j e đ lo g  R je š e n ja  o k o r iš t e n ju  s re d s ta v a  Reeervnog 
fonda  o p š t in e  B an ja  Luka  u is n o s u  od 1 5 ,0 0 0 . 0 0 0 ,0 0  o in a r a .

Izvjestilac: B šk iđ  Ism et

11 . P r i j e d lo g  R je š e n ja  o k o r i š t e n j u  s re đ s ta v a  b u đ že ts k e  
re z e r v e  u iz n o s u  od 1 2 5 .6 4 o ,o o  d in a r a .

I z v j e P t i l a c :  E š k ić  Ism e t

12. P r i j e d lo g  R je š e n ja  o o s n iv a n ju  s p e c i j a ln e  š k o le  za  
g lu h o n ije ra u  d je c u .

I z v j e s t i l a c :  Ć a rn il Ib ra h iio b e g o v iđ

13 . P r i j e đ lo g  Z a k lju f ik a  o o b a v e z i r a s p is iv a n j a  k o n ku rsa  
za  iz r a d u  p r o je k ta  h o t e la  "B o sn a " .

I z v j e s t i l a c i  V o jo  M it r o v

14 . P r i j e đ l o z i  z a k lju f ia k a  o o d o b ra va n ju  s t a l n ih  lo k a c i j a  
za  iz g r a d n ju :

a) A d ia in is t r a t iv n o -u p ra v n e  zg rad e  Komunalnog zavoda za  
s o c i j a ln o  o s ig u r a n je  B a n ja  Lu ka ,

b) P o š te  u D e sno j U o v o s e l i j i ,
c) H o te la  u D l i c i  I v ic e  D a v id a ,
d) K a r to n a že  na u g lu  u l i c a  K a r la  R o jca  i  K r a j i š k ih  b r ig a d a ,
e) R e s to ra n a  i  g r a d je v in s k o - p r o iz v o d n ih  o b je k s ta  u k ru g u  

p re du ze ća  " P r v i  zaaj" L a n ja  Lu ka ,
f )  G ra d je v in s k o -p ro iz v o d n o g  o b je k ta  b e to n s k ih  c i j e v i  u 

Z a lu ža n im a ,
g) S e r v is n e  h a le  D im n ja ča rsko g  p ređ u ze ća  "Р 1авеп " ,
h) S k la d iš n ih  o b je k a ta  i  o r g a n iz a c i j u  o tv o re n o g  s k la d i š -  

nog p ro s to r a  sa  k o m u n ik a c iјатла u V r b a n j i ,
i )  S k la d iš t a  i  p ro is v o đ n e  h a le  T rg o v in s k o g  p ro iz v o d n o g  

p re d u ze ća .n a  v e l i k o  i  m alo  "P o k u ć s tv o "  B an ja  L u k a .
.7/ t i ' t c f i h & c t j A  f  t-c R A č  ' 7*
r z v j e e t i o c i i  V o jo  M it r o v ,  P a s t a r  P a v le  i  V id a k o v ić  J o s ip .

15 . P r i j e đ lo g  R je š e n ja  o s t a t i s t i č k o n  p o p is u  s a n a c i je  
n o v o g ra d n je  i  d o g ra d n je  s tam ben ih  z g ra d a .

I z v j e s t i l a c i  D ragan  O lu j i ć

16 . P r i j e d l o z i  z a k lju f ia k a  o  p o t v r d j iv a n ju  s t a t u t a :
a) M jesne  z a je d n ic e  K o la ,
b) M je sn e  z a je d n ic e  K a rano va c

epL VKE ny. \)RTiĆ4
i  p re g le đ u  s t a t u t a i
a) P re d u ze ća  "Nova s i r o v in a " ,
b) V e t e r in a r s k e  s t a n ic e  B a n ja  Lu ka .
i z v j e s t i l a c :  D ragan O lu j ić T
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17. P r i j e d lo g  R je ž e n ja  o i r n j a n i  R je š e n ja  o im enovan ju  p re đ s je d -  
n ik a  i  č la n c v a  Upravnog ođbo ra  Fonđa za  obnovu B a n ja lu k e ,

18 . P r i j e đ lo g  R je S e n ja  o i z n j e n i  R je S e n ja  o iz b o r u  p re d s je d n ik a  i  
č la n o v a  S a v je t a  S k u p š t in e  o p š t in e ,

19 . P r i j e d l o z i  R je š e n ja  o im n o v a n ju  p re đ s ta v n ik a  S k u p š t in e  
o p š t in e  u;

a) S a v je t  G JU anazije ,
b) S a v je t  P o l jo p r iv r e d n e  t e h n ič k e š k o le ,
c) S a v je t  Osnovne š k o le  "B rad a  P a v l iđ " ,
d) S a v je t  Osnovne š k o le  " P e ta r  K o č iđ " ,
e) S a v je t  O je č je g  v r t iđ a  "Naša đ je c a " ,
f )  S a v je t  Zavdđa za  m e đ ic in s k u  r e h a b i l i t a c i j u

20. P r i j e đ lo g  R je š e n ja  o  iroenovan ju  K o m is ije  za  p o p is  s t a n o v n iš t v a .
21 . P r i j e đ lo g  R je š e n ja  o iz b o r u  s u d i j e  O p š t in s k o g  suđa .
22 . a) P r i j e d lo g  R je š e n ja  o r a z r j e š e n ju  O p Š t in s ko g  s u đ i j e  za

p r e k r š a je ,
b) P r i j e d lo g  Z a k lju č k a  o r a s p is iv a n ju  ko n ku rsa  za  iz b o r  

O p š t in s k o g  s u d i j e  za  p r e k r š a je .
23 . P r i j e d lo g  Z a k lju č k a  o d a v a n ju  s a g la s n o s t i  za  p o s t a v l j e n je  

za m je n ik a  O p š t in s k o g  ja vn o g  t u ž io c a .
24 . P r i j e d lo g  R je š e n ja  o r a z r j e ž e n ju  in s p e k to r a  p r ih o d a  S k u p š t in e  

o p š t in e .
I z v j e s t i l a c  po tačkam a od 17 -  24 S ve to  D o jč in o v id .

25 . P r i j e d lo g  R je š e n ja  o laaenovan ju  l j e k a r a  u s lu ž b u  za  p re g le đ  
u m r lih  l i c a .
I z v j e s t i l a c :  š a š k in  R a if a

PRIJEDLOG ZA DOPUMU DMEVNOG REDA

1 . P r i j e d lo g  Z a k lju č k a  o podnošen ju  p r i j e đ lo lg a  S k u p š t in i  SRB iH  
za  u k id a n je  o đ re d je n ih  n a s e l j e n ih  m je s ta  na t e r i t o r i j i  o p š t in e  
Đ an ja  Lu ka .
I z v j e s t i l a c :  I b ro  H ad ž iđ
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